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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou 

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi 
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých 
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v 
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre 
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo 
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať tieto úryvky 
z posolstiev.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými 
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného 
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie, 
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio 
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  brožúra  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text 
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Zostavil Ľuboš Horník

"...slovo na svoj čas, oj, aké je dobré." 
Príslovia 15:23

"Človek nebude žiť na samom chlebe, 
ale na každom slove, 

ktoré vychádza skrze ústa Božie."
Matúš 4:4
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VIERA SA NEHANBÍ

Stalo sa tak, že keď sa modlíte za ľudí, ako by ste sa ospravedlňovali: "pán diabol, 
odstúpil by si sa prosím nabok a dovolil mi ...?" Nič takého! Viera má svaly a 
zarastené prsia. Keď ona hovorí, všetko musí stíchnuť. Nepristupujte tak ku 
tomu: "pán diabol, odídeš ?"  
"Ber  sa  z  tadeto!  Ja  som  syn  Boží,  mám  Božie  poverenie.  Opusti  ich!"  To 
hýbe. Nemáte sa čo ospravedlňovať diablovi, nemáte s ním nič spoločného. 
Nehanbíte sa za Slovo Božie, nehanbíte sa za svoje poverenie, nehanbíte sa za 
to, kým sme.  

Jediné,  za  čo  sa  hanbím,  že  som,  to  je  že  som Branham,  to  je  moje  zemské 
narodenie. Hanbím sa za svoju nedostatočnosť.  
Ale  ako  Jeho sluha  sa  nehanbím!  Nehanbím sa  za  Jeho  Slovo.  Či  je  to  pred 
denomináciami,  kráľmi,  vladármi,  alebo  pred  čímkoľvek; som  jednoducho 
pripravený dať im odpoveď, keď to Boh bude chcieť.  

Mojžiš  išiel  pred  faraóna.  On  sa  nehanbil  povedať  mu,  že  nepristanú  na 
kompromis, aby prijali to jeho, na "toľko dní" von do púšti. On povedal: "Niektoré 
ženy tu zostanú so svojimi deťmi."  
Povedal: "My všetci pôjdeme! Ani kopyto tu nezostane, vezmeme svoj dobytok a 
všetko." On sa nehanbil. Prečo? On vošiel do Svetla vyslobodenia.  

Preto muž či žena, chorí, alebo čokoľvek mu je, keď raz vojde do prítomnosti 
Božej, a vedia, že ich Boh uzdravil, vy vstupujete do Svetla vyslobodenia. Na 
ničom nerobíte kompromis.  

Vyslobodenie bolo v jeho srdci, pretože on stretol Boha, ktorý mu povedal: "Ja 
som  Boh  Abrahámov,  ktorý  dal  Abrahámovi  to  zasľúbenie.  A  ten  čas,  čas 
vykúpenia,  vyslobodenia,  je  na  blízku.  Ja  ťa  posielam  tam  dole,  aby  si  ich 
vyviedol von." Aké že treba ku tomu ospravedlnenie?  

Faraón ho mohol dať zabiť. On bol len obyčajný človek. On bol otrok. On ho 
mohol dať zabiť. Ale on sa nehanbil za to Slovo. On tam neprišiel a nepadol na 
svoje  kolená a  za  nič  neprosil  faraóna.On povedal:  "Prišiel  som ich  vziať." 
Faraón povedal: "Ty ich nemôžeš vziať!"  

On povedal: "No dobre, tak potom prídu na celú zem blchy, až sa cez ne budete 
brodiť." A to sa aj stalo. Povedal: "Ó, Mojžiš, ber ich preč!" On povedal: "No 
dobre. Činíš teraz pokánie?" Povedal: "No dobre, môžete ísť na toľko a toľko dní 
do púšti."  
On povedal: "Tak potom prídu muchy:" Amen. Povedal: "Nastane tma." Bola taká 
tma, že nebolo vidno z jedného miesta na druhé.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/vierasanehanbi
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A nakoniec  prišla  smrť.  Od Faraóna až  po sluhu,  smrť  najstaršieho  dieťaťa  v 
rodine.  Nemuseli  sa  vôbec  ospravedlňovať. On  bol  synom  Abrahámovým, 
narodený v Duchu Božom, ktorý dostal poverenie od Boha, Posolstvo Božie, 
aby išiel tam dole a vyviedol von tých ľudí.  

Nuž,  či  nemôže  Boh  vyvolať  to  isté  v  tejto  hodine, aby  si  z  cirkvi  vzal 
Nevestu? [Zhromaždenie hovorí: "Amen."]  

HANBIŤ SA, Jeff.IN, 11.7.1965, 0186-0198

SME KONFRONTOVANÍ S VODCOVSTVOM VEČNÉHO ŽIVOTA

Toto, pamätajte toto, že každý jeden z nás, mladý a starý, váš prvý krok, ktorý 
ste  kedy urobili  vo  svojom živote,  niekto  vás  musel  viesť. Je  to  tak.  A váš 
posledný krok, ktorý kedy urobíte, niekto vás bude viesť. Niekto musí viesť. 
Boh  nás  pripodobnil  ku  ovciam.  A ak  niekto  vie  niečo  o  chovaní  oviec  a 
prirodzenosti oviec, no, vy viete, že ovca nemôže nájsť svoju cestu. Ona musí 
byť vedená. Dokonca do ohrady na zabitie, zisťujeme, že oni tam privedú tú ovcu 
a ona je vedená na zabitie kozlom. Kozol ju vedie, potom keď sa on dostane ku 
koncu toho žľabu, on odskočí, a ovca ide rovno na porážku. Tak oni... Zisťujeme, 
že ovca nemôže nájsť svoju cestu.  

Pamätám  si  jedno  prežitie,  ktoré  som  s  jednou  raz  mal.  Bol  som  štátnym 
dozorcom lovnej  zveri  v  štáte  Indiana,  a  bol  som vonku na poli,  a  niečo som 
počul, najžalostnejšie  volanie.  A to  bol  malý  baránok,  ktorý  stratil  svoju 
mamu. A nemohol nájsť svoju cestu naspäť ku nej, a matka nemohla nájsť svoju 
cestu ku tomu malému baránkovi. A vzal som toho malého, a ako ticho on ležal pri 
mne. A išiel som tam, moje ruky držali toho malého. A on volal, a ja som ho počul, 
a  ako  len  túlil  svoju  malú  hlavu  ku  mne  a  zdalo  sa  akoby  vedel,  že  ja  mu 
pomôžem. Myslel som, "Ó, Skala vekov, rozštiepnutá pre mňa, vezmi ma do rúk 
Pána Ježiša a budem tak spokojný ako len môžem byť, pôjdem domov, aby som 
bol s mojimi milovanými." A myslel som, "Na konci mojej životnej púti, len ma 
vezmi do Svojich rúk Pane, takto. Ja viem, že budem potom prenesený cez tú 
rieku, tam na druhú stranu kde nebude smútok a choroby a také veci a budem s 
milovanými, ktorých som miloval.  

Aká to je osudná vec odmietnuť vodcovstvo Večného Života.
No, ten život je prítomný dnes večer. Je to tak. Duch Svätý je tu, ktorým je  
Kristus v duchovnej forme, Jeho Duch, to pomazanie je tu. "Malú chvíľu a 
svet ma viacej neuvidí, jednako vy ma uvidíte: pretože ja budem s vami, dokonca 
vo vás, do skončenia, do konca sveta." Jedine Ježiš vás môže viesť do večného 
života. Nie je žiadna cirkev, žiadna denominácia, žiadny kazateľ, žiadny kňaz, ani 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/smekonfrontovanisvodcovstvomvecnehozivota
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nič iné, čo by vás mohlo viesť ku Tomu, vy musíte byť vedení Ním, ktorý je Tým 
jediným, ktorý vás môže viesť.  

Mohli by ste si Jeho predstaviť, že vás vedie pomimo Jeho Slova, ktoré je Ním? A 
ak On je Slovo a vy ste časťou Neho, či nebudete časťou toho Slova? To Slovo, 
ktoré Boh chce vyliať ako vody spasenia v dnešnom dni aby Ho to zidentifikovalo 
na  dnes,  ako  Ho  zidentifikovali  apoštoli,  ako  Luther,  ako  Wesley,  ako  v  tých 
ľuďoch v ich dňoch sa On zidentifikoval...  Toto je iný vek. To je to Slovo. To 
Slovo povedalo,  žetieto veci,  na ktoré  my sa dívame,  sa udejú teraz,  je  to 
predurčené, aby sa to stalo v tejto hodine. Tak prijmite Ježiša Krista a nech On 
vás vedie do večného života.  

Hoci on dosiahol, tento mladý človek... Dosiahol všetky dobré veci. V škole bol  
výborný. Ako dobrý chlapec, bez pochyby on bol dobrý. Ako skutočný otec... V 
tom, že počúval svojho otca v obchodovaní, bol dobrý - dobrý chlapec, dobrý ku 
svojim rodičom. Bol verný svojmu kňazovi. Bol verný svojej cirkvi. Bol verný 
prikázaniam Božím. Ale on stratil tú najväčšiu vec, a ten zvyšok z tých vecí 
neznamená veľmi veľa, keď sa odvrátil od vodcovstva Večného Života, Ježiša 
Krista. Všimnite si. Toto vodcovstvo konfrontuje každého jedného z nás dnes, je 
to tá istá vec ako to urobil ten mladý muž, my - bezohľadu na to, akí sme nábožní. 
Môžete  byť  katolíkom, môžete  byť  Baptistom, Metodistom, alebo  môžete  byť 
letniční,  alebo čokoľvek ste, táto istá vec vás konfrontuje dnes večer: Večný 
život, to je prijatie Ježiša Krista. Je nám daná táto príležitosť.  

VODCOVSTVO, Covina.CA, 7.12.1965, 0019,0150,0151

BOH ODCLONENÝ PRED NAMI

Všimnite si, všetka sláva ktorá je v Bohu, je v Slove. Všetky požehnania, ktoré 
sú v Bohu, sú v Slove. Pre neveriaceho je to skryté skrze tradície. Rozumiete čo 
chcem  povedať?  Ale  to  je  všetko  v  Kristovi.  Všetko  čím  bol  Boh,  On  sa 
vyprázdnil „kenos" a prišiel do Krista; a my, v Kristovi, ššš (Brat Branham fúkol) 
sme za oponou...  

„Dobre, ja som v Kristovi." hovoríte. A potom veríš v troch bohov? Pokrstený vo 
meno „Otca, Syna a Ducha Svätého?" Veríš vo všetky tieto tradície a v podania 
starších?  Nie,  ty si  stále  pred oponou. Rozumiete? Vojdite do ten opony.  On - 
Kristus je Slovo. Ako?  

Všimnite si, potom my - potom sa stávame časťou Neho, keď ste oponou, ktorá 
Ho zastiera, ste časťou Neho. Ak je Kristus vo vás, ako ... Kristus bol z Boha,  
pretože  Boh  bol  v  ňom,  urobil  Ho  Bohom.  A keď je  Kristus  vo  vás,  nádej 
chvály, stávate sa časťou Krista. „Ten kto verí vo mňa, skutky ktoré ja činím, 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/bohodclonenyprednami
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tiež bude činiť." Vidíte? 

Stávate  sa  časťou Krista  pokiaľ  je  Kristus  skrytý  vo  vás. Potom je  to  pre 
neveriaceho zaclonené, ale  vy viete,  že On je vo vás.  Ste chrámom, v ktorom 
prebýva Kristus,  za oponou, za kožou. Znovu opona, v ľudskom tele,  skrýva 
Boha, Slovo pred neveriacimi.  

Ako je napísané. Vidíte? Napísané: „Vy ste písanými epištolami," hovorí Biblia. A 
čo je epištola? To je „napísané slovo." A vy ste napísaným ... Inými slovami, keby 
ste to takto čítali, vy ... on povedal: „Vy ste napísanými epištolami," alebo „Vy ste 
slovom, ktoré bolo napísané,  ktoré sa zamanifestovalo."Nič nemôže byť do 
toho pridané. Nemôžete povedať: „Ja som písanou epištolou" a potom žiť podľa 
niečoho iného a nie podľa toho,  čo Toto už  napísalo,  pretože nič nemôže byť 
pridané ani odobrané. 

Koľkí Ho vidíte stáť, mocného Víťaza, Slovo, ktoré sa stalo telom, odclonený 
pred nami,Alfa, Omega, Ten, ktorý bol, ktorý je a ktorý príde, koreň a ratolesť 
Dávidova; bol Syn človeka, Syn Boží, Syn človeka a bude Syn Dávidov? Veríte 
tomu z celého svojho srdca? Odhaľujúci sa v každom veku, veriacemu, zahaľujúci 
sa v ľudskom tele pred neveriacim. On je skrytý za oponou. Nech Boh zláme 
každú oponu a uvidíme Ho takého aký je! 

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0238,0239,0270,0271,0370

SLOVO VŽDY ODDEĽUJE TRI SKUPINY ĽUDÍ

Pamätajte, vo všetkých vekoch to bolo práve tak ako je to teraz.  Vždy je medzi 
ľuďmi taká populárna viera,  a  tá je  vždy trochu v rozpore so skutočným 
Slovom.  Pamätajte,  to  nikdy  nebolo  tak,  že  by  To  hneď  na  mieste  bolo 
zavrhnuté. Ó, nie. Antikrist nezavrhuje Slovo. Samozrejme že nie. On hovorí, že 
Tomu verí, ale nie všetko tak, ako je To tu napísané. Vidíte?  

Satan  povedal  Eve.  Eva  všetkému  verila,  okrem  tej  drobnosti,  ktorú  jej  on 
povedal. Oni všetko z Toho prijímajú, až na nejakú drobnosť. Môže to byť: 
"choď do vody," môže to byť niečo iné. Vy To musíte vziať, každý kúsok, práve 
tak ako je To tu. Vidíte? Práve tak, ako je To tu povedané. Môže to spôsobiť, že 
znovu urobíte niektoré prvé skutky, ale to je len to, čo hovorí Slovo. Toto bol  
Satanov  trik,  odvtedy ako  to  vykonal  prv  na  Eve, len  aby  zapochybovala  o 
nejakej drobnosti zo Slova.  

Slovo vždy oddeľuje tie tri skupiny ľudí, oddeľuje týchto ľudí. V každom veku 
to tak bolo. Každý vek, ktorý kedy bol, bolo to v ňom tak, keď Boh niečo poslal 
na scénu a jasne identifikoval Svoje Slovo.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/slovovzdyoddelujetriskupinyludi


10                                      ZLATÉ HRUDKY, 2.časť       

Potom sú tí, ktorí To nasledujú, ktorí tvrdia, že sú veriaci a sú. Oni sú tí, ktorí 
sa neotočia naspäť. Oni veria v Slovo. Pokiaľ stojíte v Slove, oni Tomu veria.  

Ale keď To prichádza trochu v rozpore s tým, čomu oni veria, bez ohľadu na 
to,  ako veľmi To Boh identifikuje,  oni hovoria: "No, ja - ja - ja neviem o 
Tom." To je neveriaci.  

Alebo idete za Tým dovtedy, len aby ste uvideli a mohli dostať šancu a mohli 
povedať: "Och - och, tu to máte!" Nejaký Judáš, aby zákerne niekoho napadol, 
ako  to  on  urobil.  "Vedel  som,  že  to  vyjde  najavo,  skôr  alebo  neskôr.  Tu  to 
máte!" To je ten, čo sa robí, že je veriaci. Každý, každý kúsok z toho; vidíme to 
v Biblii.  

TRI DRUHY VERIACICH, Jeff.IN, 24.11.1963, 0267-0272

POVAHA TVOJEJ DUŠE

Tento  ľudský človek  bol  cicavec.  On bol  zviera,  ale  On položil  tohoto Ducha 
Božieho,  život  do neho a urobil  ho na  základe,  že on mohol  urobiť  voľbu.  A 
potom, keď tento človek ... My si teraz myslíme, že sme niečo. Pamätajte len, čo  
sme? Hruda špiny. To je všetko. A pretože: "Prach si a na prach sa obrátiš."  

Tak keď vidíte tohoto človeka kráčať dole ulicou, myslí si, že je niečo, viete; a má  
trochu vzdelania, a niečo, pamätajte, to je hruda prachu z Indiány. To je všetko. A 
tá žena, ktorá je celá oblečená v šortkách a fajčí cigarety a správa sa tak na ulici,  
točí sa, ako by jej patrila celá krajina, to je hruda prachu z Indiány, a tak sa to 
naspäť na to obráti. Tak nemáte sa čím chváliť, vidíte. No, je to tak. To je to čo ste.  
Ale, tá duša, ktorá je vo vnútri, tá duša je to, na čom Boh pracuje.  

Ak On len môže dostať tú povahu, toho ducha, aby s Ním súhlasil, potom tá  
povaha zomiera. Tá povaha a tá láska po tom svete zomiera a veci toho sveta sú 
mŕtve; pretože ak milujete svet, alebo veci toho sveta, láska Božia nie je vo vás.  

A človek musí byť znovu narodený, tak táto povaha musí zomrieť, a povaha 
Božia prichádza a žije vo vás. A Boh je to jediné, čo nikdy nezačalo ani nikdy 
nemôže skončiť.  

Tak,  preto  On  má  spoločenstvo,  vidíte,  a  zobral  tohoto  človeka,  zemského,  a 
tohoto  večného  Ducha  a  dal  to  dokopy.  Pretože, Boh  znovu odzrkadlil  Seba 
Samého, v tom sa On stal človekom, keď sa stal Kristom Ježišom , a On bol 
Boh.  Boh  bol  v  Kristovi.  Žil  v  Ñom,  mieriac  svet  so  Sebou,  a cez  toho 
dokonalého človeka, každý jeden z nás nedokonalý, ktorý verí v Boha a prijal 
to, sa stáva Jeho dokonalosťou.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/povahatvojejduse
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On nenechal, aby Jeho telo videlo skazenie, ani nezanechal Jeho dušu v pekle, ale 
Ho vzkriesil  na tretí  deň a On žije  naveky.  A my budeme mať telo,  ako Jeho 
vlastné oslávené telo. Preto sme pokrstení do Jeho mena, aby sme mohli prísť v 
Jeho mene, v Jeho smrti, v Jeho vzkriesení ... Že my znovu povstávame, svedčíme 
svetu, že máme nový život, že ten starý človek je mŕtvy. Pochovali sme tú prvú 
povahu.  

Tá prvá povaha je  preč,  a  teraz  sme Jeho povahou.  On žije v nás,  a  my  
nerobíme svoju  vlastnú vôľu,  robíme Jeho vôľu.  Nemyslíme  svoje  vlastné 
myšlienky - myseľ - myseľ to je to, čo myslíme. Myseľ, ktorá bola v Kristovi 
Ježišovi je v každom veriacom. Tam je tá duša, a to je to, o čom hovoríme. No, 
to je tá časť, ktorú teraz mám na mysli, to čo je v nás, duša.  

No, toto: "Duše teraz v žalári" ... "Duše, ktoré sú teraz v žalári." No, duša človeka  
nie je telo človeka, to je duša. Vidíte? A duša je niečo, to je povaha ducha. A 
potom, keď povaha človeka ... Keď on povedal: "My sme mŕtvi," Písmo nám to  
jasne  hovorí,  že  my sme  mŕtvi  a  naše  životy sú  skryté  v  Bohu  skrze  Krista;  
zapečatené tam Duchom Svätým.  

No,  to  nezomrelo  vaše  telo;  to  nezomrel  váš  duch.  To zomrela  povaha vášho 
ducha.  Vidíte. Povaha,  ktorou  je  duša.  Povahou  vašej  duši  je  Boh,  ak  ste 
znovuzrodení. Ak nie je, je zo sveta.  

DUŠE, KTORÉ SÚ TERAZ V ŽALÁRI, Jeff.IN, r10.11.1963, 42-48,34,35

BOH NEPRIJÍMA NIČ INÉ AKO "KRISTUS VO VÁS, NÁDEJA SLÁVY"

Ideme Domov do Neba, žiť s Ním, stále. Boh vyjadruje Cirkvi Večnú lásku. 
Počúvajte,  dobre  teraz  počúvajte.  Chcem  aby  vám  to  neuniklo,  aby  ste  to 
pochopili. Žiadna iná cirkev, žiadny iný znak, žiadne iné obecenstvo, žiadne iné 
vedenie,  žiadne  iné  svedectvo,  žiadna  denominácia,  nič  takého  nebude  prijaté 
okrem Tohoto. Boh neprijíma nič iné ako to, "Kristus vo vás, nádeja Slávy," to 
je  tá  jediná  vec  ktorú  Boh  uzná. Žiadne  obecenstvo,  žiadna  cirkev,  žiadne 
vyznanie, žiadna denominácia, ani nič iné. Všetko okrem Toho je mŕtve. To sú 
úlomky, ktoré musia byť odseknuté, odrezané preč z toho, aby Kristus mohol 
žiť vo vás a mal vo všetkom prvenstvo.  

Neodvolávajte sa na to čo bolo! Sú takí, ktorí hovoria, "To je moja organizácia." 
To tiež musí byť odstránené. "Mám tu svoje, to a to. A to hovorí toto. Moja matka  
mi povie, že som náboženský fanatik." To tiež musí byť odstránené. Vidíte? "Ale 
ja viem, že môj muž chce aby som nosila šortky." To tiež musí byť odstránené. 
Vidíte? To musí byť odseknuté a obrezané, až kým tam nezostanete sami, len 
vy a Kristus. Vidíte?  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/bohneprijimanicineakokristusvovasnadejaslavy
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Uvažujte! Živou prítomnosťou živého Krista, živým Slovom. Ó, živý Kristus, živá 
Prítomnosť,  živé  Slovo!  Hľaďte! On Svojím vlastným osobným potvrdením 
dokazuje Svoju Cirkev.  

Nie členov! On to nikdy nerobil vo dňoch Mojžiša. On nepotvrdzoval členstvo 
ani vo dňoch nikoho iného na konci sveta,  keď to prišlo do takého stavu,  že 
nadišlo zničenie. Vo dňoch Lota, to nebolo členstvo. To bolo osobné potvrdenie, 
Boh v tele, vidíte, osobné potvrdenie.  

Pamätajte! Predstavte si, že ľudia zrodení z Jeho Ducha, v čase ako je tento, v 
tomto veľkom denominačnom veku v ktorom žijeme, a ten živý Boh berie Svoje 
Slovo a potvrdzuje to, osobne, ten Život ktorý je v Slove, zárodok ktorý je v 
Semene! A Slovo je  Semeno,  ktoré  rozsievač  vyšiel  rozsievať.  A ten  Život  je 
Kristus, v Slove, osobne vo vás. On potvrdzuje niečo, čo vy nemôžete činiť, 
potvrdzuje Seba Samého, že to nie ste vy, ale to je On. A vy ste sa stali jedno, 
stali ste sa otrokom Jeho lásky, aby ste boli Nevestou.  

Vďaka živému Bohu, ktorý stvoril nebesia i zem i všetko čo je v tom! Nie divu, že  
"On je Alfa i Omega, Počiatok i Koniec. Ten ktorý bol, ktorý je a ktorý príde.  
Koreň i Rod Dávidov, jasná a Ranná hviezda." On je všetko vo všetkom.  
Jeho  prítomnosť,  v  jednotlivcovi,  s  Jeho  osobným potvrdením vyjadruje  Jeho 
Samého,  živé  Slovo,  ktoré  je  zasľúbené  na  ten  deň, Ono  Samé  sa  cez  vás 
vyjadruje, potvrdenie veľkého Božieho zjavenia. Hľaďte, len v jednotlivcovi, 
nikdy nie  v  skupine!  V jednotlivcovi,  nie  v  nejakej  skupine!  On sa  stotožní 
(zžije) s jednotlivcom. Rozumiete to? [Zhromaždenie odpovedá, "Amen." -vyd.] 
Nie s Metodistami, nie s Baptistami, nie s Prezbiteriánmi, nie s Lutránmi, nie s 
Letničnými, ale s jednotlivcami.  

"Ja jedného vezmem a jedného zanechám, oddelím ich." Tak to je. "Dvaja budú na 
poli, jedného vezmem a druhého zanechám. Dvaja budú na jednej posteli, jedného 
vezmem a druhého zanechám."  

To  nie  je  skupina.  To  je  osobné  potvrdenie  tehotného  dieťaťa  Božieho, 
naplneného Svätým Duchom, ktoré je tak oddané Bohu, že sa nestará o nič 
iné. A Duch Svätý žije Svoj vlastný Život, pulzujúc cez neho, potvrdzujúc tým 
osobne to Slovo a dáva Ho najavo pred ľuďmi i pred svetom.  
Ako môže svet tak slepo chodiť okolo niečoho takého? Práve tak ako Katolíci 
chodili okolo svätého Patrika a neuznávali ho, až potom po jeho smrti. Tak isto 
ako chodili okolo svätého Martina, neuznávali ho. Tak isto to robili vo všetkých 
vekoch.  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0477-0487 
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BOH, SKRZE SVOJU VYVOĽUJÚCU MILOSŤ...

Boh,  skrze  Svoju  vyvoľujúcu  milosť,  vás  povolal.  Boh,  skrze  Svoju 
vyvoľujúcu milosť, vás posvätil. Boh, skrze Svoju vyvoľujúcu milosť a Jeho 
moc vás pokrstil a postavil do tejto zeme odpočinutia. Tí, ktorí vošli do tohoto 
odpočinutia prestali blúdiť. Oni prestali so svojimi skutkami tak, ako Boh so 
Svojimi. Oni majú nevysloviteľnú radosť a sú plní slávy. Kvitne v nich Strom 
Života. Oni majú dlhozhovievavosť, miernosť, dobrotu, trpezlivosť, vieru... 
vieru...  vieru, krotkosť, miernosť a tak ďalej.  Strom Života kvitne v nich, 
lebo ich nádej je zakotvená v Kristu Ježišovi, svedok Ducha Svätého vydáva 
svedectvo so znameniami a divmi, ktoré nasledujú veriacich. "Tieto znamenia 
budú  nasledovať  tých,  ktorí  veria."  Ako  oni  idú,  uzdravujú  chorých, 
vyháňajú démonov, hovoria v jazykoch, vidia videnia. Oni ... A oni chodia s 
Bohom, hovoria s Bohom. Žiaden diabol nimi nemôže pohnúť, oni sú pevní, 
očakávajú na Večný Život. Zabúdajú tie veci, ktoré sú v minulosti, ženú sa za 
cieľom k víťaznému, k odmene horného povolania v Kristu Ježišovi. Tam oni 
sú. Tu to máte. To je cirkev.

ADOPCIA, 2.časť Zjavení synovia Boží, Jeff.IN, 18.5.1960, par.0133

ON JE TOU CESTOU

Hriech  a  nevera,  skrze  falošných učiteľov a  modernistov  v cirkvi  priviedla  to 
miesto do tohoto prichádzajúceho, nadchádzajúceho súdu. Oni sa vtedy odvrátili 
od Božieho Slova a od Jeho proroka, ku moderným teologickým termínom Slova. 

Všimli ste si tu, to je práve v tom čase, keď Boh stále niečo vzbudzuje? Pretože  
On stále ... On nerobí nič, až kým to prv nezjaví ľuďom a On to stále zjavuje 
cez svojich sluhov.  

No, ale tento Eliáš, v priebehu tohoto času mal tajné miesto, ktoré Boh pre 
neho vybral, aby tam išiel. To je to, čo teraz chceme vidieť, prv ako začneme 
vyvolávať ľudí do radu, aby sme sa za nich modlili. Eliáš mal tajné miesto, ktoré 
mu pripravil sám Boh. No, to miesto mu nepripravila cirkev, nepripravil mu 
ho kráľ,  ani  on sám si  ho  nepripravil,  ale  Boh pripravil  pre  Eliáša tajné 
miesto aby tam bol zaopatrovaný potravou po celý čas toho sucha, kde bol 
zabezpečovaný potravou deň za dňom. On sa nepotreboval starať čo sa stane 
zajtra ani sa nemusel starať či vydrží tá zásoba potravín. Boh povedal: „Rozkázal 
som krkavcom a oni  ťa budu zaopatrovať potravou."  Aká ohromná vec,  obraz 
na naše tajné miesto v Kristovi.  

Keď  tá  svetová  rada  a  všetko  to  čo  sa  dnes  deje,  to  hovorí:  „Dni  zázrakov 
skončili." Tie veľké moci Božie boli zobrané z cirkví. Oni už viacej nemajú nič, 
sú len zvučiacim zvonom a cvenžiacim cimbalom. My vieme, že je to pravda. 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/onjetoucestou
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/bohskrzesvojuvyvolujucumilost
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„Majú formu pobožnosti a zapierajú jej moc."  

Je to presne to isté, čo urobil Dávid dnes ráno s tým novým vozom , odišiel preč 
od Slova. Keď im bolo predstavené a podané Slovo, oni to nechceli, a tak od Toho 
odstúpili.  

To je to, čo urobili títo ľudia vo dňoch Eliáša, odstúpili od Slova. Oni si mysleli,  
že majú Slovo, ale ho nemali.  

Tak  si  všimnite,  potom v  priebehu  toho  času,  keď  On  išiel  potrestať 
neveriacich, On pre veriaceho urobil cestu. On robí stále to isté.  Vo dňoch, 
keď išiel zničiť svet vodou, On pre Noeho urobil cestu úniku. V čase, keď išiel 
potopiť Egypt, pripravil pre Svoj ľud cestu úniku cez more. Ako Boh robí svoju 
cestu! A tam kde nie je žiadna cesta, On je tou cestou. On je tou cestou!  

DUCHOVNÝ POKRM NA DANÝ ČAS, Jeff.IN, v18.7.1965, 0035-0041

JEDNODUCHOSŤ POSOLSTVA

Bez pochyby oni mali v tých dňoch množstvo kazateľov, ale Noe bol inšpirovaný 
od Boha. Noe sa mohol pozrieť a videl čo malo nastať. A vedel, že tá cudzoložná 
a zlá generácia, aká tam bola, že Boh ju nebude trpieť. A či my nevidíme dnes to  
isté? - Moderná Sodoma a Gomora. Zlí, cudzoložní ľudia - tak veľmi vzdelaní, 
že sa potkýnajú na jednoduchosti, v ktorej Boh manifestuje Svoju existenciu 
a ukazuje Svoje Slovo. 
Nie je na svete osoba, ktorá povie, že ... alebo môže povedať, že "My nevidíme 
pri nás práve to zamanifestované Slovo Božie." - práve to zasľúbenie na tieto 
posledné  dni,  práve  to  večerné  Svetlo,  ktoré  malo  svietiť. Máme privilégium 
vidieť to. A kde je ten svet s vysokou úrovňou - je to skryté pred nimi.  

Ježiš povedal Bohu, Otcovi, On povedal, "Zaľúbilo sa Ti skryť to pred nimi. Áno 
Otče, Ty si to ukryl. Nech oni so svojou múdrosťou ... " Vidíte, to bola múdrosť, 
ktorá  na  počiatku  začala  kotúľať  to  klbko  do  špiny  hriechu. Pretože  Eva 
hľadala múdrosť, keď stretla Satana a Satan jej ju dal. A múdrosť je v protiklade 
so Slovom.  

Od nás sa nevyžaduje, aby sme mali múdrosť. Od nás sa vyžaduje, aby sme 
mali vieru v to, čo nám už bolo povedané. Tak vidíte ... Ale, dnes, tí vzdelaní to 
tak veľmi okrášľujú a dávajú to nabok a kladú do toho svoj vlastný výklad -  
vždy to tak bolo. Oni robia dnes to isté. V tej istej miere.  

Ľudia sa potom toho minuli práve tak, ako to robia dnes a míňajú sa toho. To je to  
isté. Oni robia to isté. Pretože oni ... preto sa oni toho minuli, pretože boli príliš 
chytrí, aby tomu verili. Nuž, to posolstvo bolo také jednoduché, že tí chytrí boli 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/jednoduchostposolstva
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príliš  chytrí,  aby  uverili  jednoduchosť  toho  posolstva. Ó!  Boh  to  urobil  v 
pravde také jednoduché, že tí chytrí a vzdelaní to neuvideli, pretože to bolo tak 
jednoduché.  No, to  je  to,  čo  robí  veľkosť  Božiu  tak  veľkou;  že  On  súc 
najväčším, dokáže sa urobiť jednoduchým.  

Ľudia  dnes  dávajú  najavo,  že  nie  sú  z  Boha; oni  sú  veľkí  a  snažia  sa  byť 
väčšími, a predstavovať sa ako väčší, ako veľký biskup, doktor svätý pápež, a tak 
ďalej - robia sa niečím, čím v skutočnosti nie sú. A Boh, ktorý je tak veľký sa  
jednoducho znižuje. Jednoduchosť je veľkosť. My môžeme zostrojiť nadzvukové 
lietadlo, môžeme odštartovať raketu na... vypustiť raketovú zbraň na obežnú dráhu 
a všetko toto môžeme robiť.  Áno! Ale nemôžeme zostrojiť  jedno steblo trávy. 
Amen. Čo s tým? Ale namiesto toho, aby sme sa snažili ísť naspäť a vidieť čo 
učinilo tú trávu a prijímali toho Boha, ktorý stvoril tú trávu, snažíme sa stavať 
raketové zbrane, ktoré dosiahnu väčšiu rýchlosť než ako tie, ktoré môže zostrojiť 
niekto iný.  

My v našich cirkvách sme tak chytrí a vzdelaní, že môžeme vystaviť budovu za 
milión dolárov, alebo desať miliónov dolárov, ale pri tom ... a snažiť sa vystaviť 
lepšiu,  než  ako  postavili  metodisti,  alebo  baptisti,  alebo  lepšiu,  než  ako 
presbyteriáni; i Letniční sa dostali do takéhoto predbiehania. Ale hlavnou vecou z 
toho  je  toto;  my sme pri  tom -  my sme tak  chytrí,  a  tak  založení  vo  svojich 
spôsoboch, že až prehliadneme, aby sme sa pokorili a rozpoznali Boha, ktorý je 
v tej malej misii na rohu. Vidíte? Je to tak. Potkýname sa na jednoduchosti. Oni 
to stále robili.  

BOH SKRYTÝ A ZJAVENÝ V JEDNODUCHOSTI, Jeff.IN, r17.3.1963, 0105-0110 

NEMENNÝ BOH

Duch  Svätý je  Boh  a  Boh  je  Láska,  Radosť,  Pokoj,  Zhovievavosť,  Krotkosť, 
Trpezlivosť. To je Duch Boží. To je to čo Boh pozdvihuje v poslednom čase, 
skrze toho Ducha.  

No: "... Boh chcel zvrchovane ukázať dedičom zasľúbenia ..."

Boh chcel  zvrchovane ukázať dedičom ...  Kto  sú  tí  dediči?  „My,  súc  mŕtvi  v 
Kristovi berieme na seba Semeno Abraháma a sme dedičmi.“ Ó, preniká to do 
vás? My sme dedičmi Kráľovstva Božieho skrze odprisahané zasľúbenie! Boh 
nemusel prisahať, jeho Slovo je dokonalé. Ale On prisahal, tiež, na Seba samého, 
lebo nie je nikoho väčšieho.  

Keď čítame ďalej, ešte chvíľu, počúvajte:
"...  zasľúbenia  nezmeniteľnosť  svojej  rady,  potvrdil  to  prísahou  …"  
(nezmeniteľnosť, nemennosť)  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/nemennyboh
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Boh sa nemôže meniť, On musí zostať taký istý. A ak Boh uzdravil jednu chorú 
osobu, On  nikdy  nemôže  zmeniť  svoj  postoj. Ak  Boh  odpustil  jednému 
hriešnikovi,  jednej  prostitútke,  On  nikdy  nemôže  zmeniť  svoj  postoj. 
Nemeniteľnosť, nemeniteľné Božie Slovo. Ak Boh na jednom mieste povedal „Ja 
som Pán, ktorý uzdravujem všetky tvoje nemoci,“ On musí pri tom stáť; lebo On je 
nekonečný, On poznal koniec pred začiatkom.  

No, ja môžem povedať: „Urobím toto“ a Biblia hovorí, že máme vravieť: „Ak Pán 
bude chcieť“ Pretože ja som smrteľný, ja neviem. Ja niekedy musím odvolať svoje 
slovo, ale Boh nemôže odvolať svoje. On je Boh!  

A On požaduje len jedno: „Keď môžete veriť!“ Ó. „Ak môžete veriť, všetko je 
možné! Ak môžete veriť.“ To je všetko čo vy ... Ak vy môžete! To je tá otázka. 
Ale nie otázka voči Božiemu Slovu, pretože On je nemenný, On sa nemôže 
meniť. Aké úžasné!  

LIST ŽIDOM 6. kapitola - 3.časť, Jeff.IN, r15.9.1957, 0574-0579 

PREMÔCŤ

„Premôcť" znamená „rozpoznať diabla pri  každom z jeho trikov." Mnoho 
ľudí hovorí, že nie je žiadny diabol, to je len predstava. Neverte tomu. Existuje 
skutočný diabol. On je tak skutočný ako vy, ako ktokoľvek, skutočný diabol. A vy 
ho musíte skutočne rozpoznať. Vy musíte vedieť, že to je diabol. A potom, hneď, 
ako ho rozpoznávate a viete, že on je diabol a že je proti vám, potom, aby ste 
premohli, musíte rozpoznať, že Boh vo vás je väčší a mocnejší ako on,... že  
Ten vo vás ho už premohol a skrze Jeho milosť on na vás nijako nemá. Amen. 
Tam je skutočné premoženie.  

Keď  rozpoznávate...  Pozriete  sa  späť  a  poviete:  „Robím toto  a  robím tamto." 
Potom, ó,  ó,  vy...  ste porazený.  Ale nie je žiadneho odsúdenia tým, ktorí  sú v 
Kristu  Ježišovi,  ktorí  nechodia  podľa  tela  ale  podľa  Ducha.  Potom  si  vy 
uvedomujete, že ste premohli a viete, že on je diabol. Nemôžete povedať: „Som 
chorý,  a ja,  ja...ja neverím, že to je choroba." Ó, áno, je to choroba.  Vy máte 
rakovinu, vy neveríte, že to je rakovina, je to rakovina. Ale pamätajte, že väčší je  
Ten, ktorý je vo vás, ako ten, ktorý je vo svete. Vy si musíte uvedomiť, že Duch 
Svätý, ktorý je vo vás,  už premohol túto vec. A On je vo vás a vy môžete 
premôcť skrze Neho. To je úplne jasné. To je presne tak, ako je napísané Písmo: 
premáhanie. Musím sa poponáhľať. Už som teraz zabral 45 minút. Teraz už naozaj 
preťahujem.  

Všimnite si, premôcť. Ten Boh, ktorý je vo vás, je väčší ako ten, ktorý je v ňom. 
Ten boh tohoto sveta nie je taký veľký, ako Boh nebies, ktorý je vo vás.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/premoct
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Tak isto ako nemôže temnosť obstáť v prítomnosti svetla... No, temnosť nemôže 
obstáť v prítomnosti  svetla.  Je mi jedno, aké je to temné, svetlo to vytlačí 
von. To nemôže obstáť. Sláva! Ale zoberte toľko temnoty, koľko chcete a skúste 
to postaviť raz proti svetlu a uvidíte, čo sa stane. To je Ten, ktorý je vo vás, On je  
svetlo. A ten, ktorý je vo svete, je temnota. Takže svetlo dokázalo, že premohlo  
temnotu. A človek, ktorý je v Kristovi a vie,  že premohol veci  tohoto sveta 
(Amen),  to  už  nemá viacej  na  vás  žiadne  putá,  ste  slobodní. „Kráčajte  vo  
Svetle, ako je On vo Svetle a Krv Ježiša Krista vás očisťuje z každého hriechu a  
máte obecenstvo jeden s druhým navždy." Tu to máte.  

On, ktorý je vo vás, je väčší ako ten, ktorý je vo svete. No, ak sa obzeráte naspäť 
a ste odsúdení, potom... ste stále vo svete. Ale keď žijete ponad tým, potom 
Ten,  ktorý  je  vo  vás,  vás  vyviedol  ponad  temnotu. Ako  ľalia,  ona  je  nad 
temnotou  toho  bahna.  Ona  je  nad  temnotou  tých  bahenných  vôd.  Ona  je  vo 
svetle, odrážajúc krásu, ktorá bola do nej položená predtým, ako opustila to 
bahno. Amen.  

Cítim sa ako kričiaci Kresťan. To, čo tam na začiatku bolo dané od Boha, to si 
pretlačilo cestu, premohlo. To premohlo tú škrupinu, to premohlo to bahno, to 
premohlo tie vody. To premohlo všetko a bolo premožiteľom a odrážalo krásu 
a slávu Božiu.  

AKO MÔŽEM VÍŤAZIŤ?, Jeff.IN, r25.8.1963, 0105-0110 

TO POSOLSTVO PÔJDE ĎALEJ

Prichádza čas v tomto národe, v ktorom tento národ bude vykonávať všetku moc, 
ktorú predtým mala šelma,  (ktorou bol pohanský Rím, keď sa stal  pápežským 
Rímom), že tento národ ju bude vykonávať. Zjavenie 13 to jasne vysvetľuje. Ten 
baránok vystúpil zo zeme. Tá druhá šelma vystúpila z vody, množstvá a zástupy 
ľudí. Tento baránok vystúpil tam, kde neboli žiadni ľudia.  

Baránok reprezentuje náboženstvo - Baránok Boží. A pamätajte, on hovoril ako 
baránok; to bol baránok a potom po nejakom čase on obdržal moc a hovoril ako 
drak a používal všetkú moc, ktorú mal drak pred ním; a ten drak je stále Rím. Tak 
či nevidíte: Rímska denominácia, označená Protestantská denominácia, obraz 
šelmy, ktorý pôsobí mocou, ktorá bude nasilu nútiť všetkých Protestantov do 
únie. A budete musieť byť v tejto rade cirkví, inak nebudete môcť mať obecenstvo 
alebo ... No, prakticky je to tak už teraz. Nemôžete ísť do nejakej cirkvi a kázať, 
ak nemáte kartu obecenstva, alebo nejaký preukaz.  

A teraz ďalej, ľudia ako my, my budeme zo všetkého toho úplne vylúčení. Presne 
tak, pretože to nebudú môcť urobiť. To je priťahovanie; a potom, keď príde ten 
čas a nastane až taký nátlak, že budete vytlačení, potom pozorujte na to, čo 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/toposolstvopojdedalej
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vám chcem za chvíľu povedať. Očakávajte potom tretie potiahnutie. To bude 
celkom na úplne zatratených. Ale to bude pre nevestu a pre cirkev.  

No, sme bližšie,  než ako sa zdá. Ja neviem kedy, ale je to skutočne, skutočne, 
blízko. Ja možno staviam pódium pre niekoho iného, aby naň vystúpil. Ja možno 
budem zobraný pred tým časom. Neviem. A ten čas môže byť tento nasledujúci 
týždeň,  že  Duch  Svätý  príde  a  prinesie  Krista  Ježiša.  On  môže  prísť  tento 
nasledujúci týždeň. On môže prísť ešte dnes večer. Ja neviem, kedy On príde. On 
nám to nepovedal. Ale ja verím, že sme tak blízko, že nezomriem kvôli vysokému 
veku. Hoci mám 54 rokov, nezomriem na vysoký vek, než On tu bude. Jedine, že 
budem zastrelený, zabitý, jedno, alebo druhé, nejakým spôsobom zabitý - samotný 
vysoký vek ma nezabije, až kým On nepríde. A ja verím, že ... Chcem povedať 
toto;  nikdy predtým  som  to  nepovedal,  ale  podľa  Písma,  podľa  toho,  čo  On 
povedal  pred  tridsiatymi  rokmi,  pred  tridsiatymi  tromi  rokmi  tam nad  riekou, 
(lepšie  povedané v 1933 roku)  čo  On povedal  -  všetko sa  stalo úplne  presne. 
Možno  ja  to  neurobím,  ale  toto  posolstvo  predstaví  svetu  Ježiša  Krista. 
"Pretože ako Ján Krstiteľ bol poslaný, aby predchádzal ten prvý príchod, tak toto 
posolstvo má predchádzať ten druhý príchod." A Ján povedal:  "Ajhľa Baránok 
Boží, ktorý sníma hriech sveta." Tak toto sa s tým vo všetkom zhodovalo a viem, 
že ono to urobí. To posolstvo pôjde ďalej.  

POZRI SA NA JEŽIŠA, Jeff.IN, v29.12.1963, 0030-0034

ZA OPONOU TELA

A teraz, čítame ten posledný verš (Žid.6:19).

"...ktorú to nádej máme sťa kotvu duše (nádej: zložená prísaha Božia) ... máme 
ako kotvu duše, bezpečnú a pevnú, a ktorá vchádza dovnútra ... za oponu;"

Hovorme za chvíľu o „opone.“ Neprebrali sme to príliš dobre minulú nedeľu.  

„Za oponu!“ Tou oponou je telo. Opona je to, čo nám bráni vidieť Boha, tvárou 
v tvár, v tomto zbore. Opona je to, čo nám bráni vidieť anjelov na ich pozícii  
dnes ráno, ktorí stoja vedľa sedadiel. Opona je to, čo nám bráni vidieť. My 
sme skrytí za oponou a tou oponou je telo. My sme synovia a dcéry Božie, sme 
v prítomnosti Božej.  „Anjeli Boží táboria okolo tých, ktorí sa Ho boja.“ Sme v 
prítomnosti  Božej po celý čas:  „Ja ťa nikdy neopustím, nikdy ťa nezanechám. 
Budem stále  s  tebou  až  do  konca.“  Ale  tou  oponou  je  telo,  to  je  to,  čo  nás 
zadržiava  od  Jeho  prítomnosti.  Ale  skrze  dušu,  Ducha,  pomocou  našej  viery 
vieme, že On nad nami bdie. On stojí pri nás. On je teraz tu!

Tam v Dotáne,  raz  ráno,  starý prorok bol obkľúčený armádou a ...  jeho sluha 
vyšiel von a povedal: „Otče, celá krajina je obkľúčená cudzincami.“  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/zaoponoutela
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A Eliáš vstal a povedal: „Synu, s nami je viacej ako s nimi.“  
No, on si šuchal oči a díval sa okolo, on nemohol nič vidieť.  
On povedal: „Bože, keby si otvoril jeho oči, odtiahni tú oponu.“ A keď tá opona 
spadla z jeho očí, okolo toho starého proroka boli ohnivé vozy, kopce boli v ohni,  
stáli tam anjeli a bojové vozy. Tu to máte!  

Ó! Potom Geházi mohol povedať: „Teraz rozumiem.“ Vidíte? Tá opona spadla. 
Tam je tá prekážka.  

Tu to je.  Drží pevne; opona je to,  čo nám bráni žiť tak, ako by sme mali! 
Opona je to, čo nám prekáža robiť to, čo skutočne chceme. A Boh sa zaclonil 
za oponou v tele a tá opona bola roztrhnutá na dvoje. A Boh sa stal znovu 
Bohom a On vzbudil tú oponu, v ktorej sa On sám ukrýval, to je vzkriesenie 
Pána  Ježiša.  Dokazujúc  nám,  že  v  tejto  opone,  v  ktorej  sme  teraz  ukrytí  ... 
Pomocou viery Tomu veríme a prijímame to. A keď táto opona bude roztrhnutá na 
dvoje, ja pôjdem do Jeho prítomnosti s touto istotou, vediac že „Ho poznám v 
moci  Jeho zmŕtvychvstania.“  Pri  príchode Pána Ježiša,  táto opona bude znovu 
vzbudená, na dokonalý spôsob, že až budem chodiť a rozprávať sa s Ním, ako so 
svojím Spasiteľom a Bohom, keď On zasadne na trón Dávidov. A budeme žiť 
naveky v tejto opone, keď ona bude zdokonalená, ale táto opona má v sebe hriech. 
To bolo ... bez ohľadu na to ako ... Nikdy nemyslite na to oslávené telo na tejto 
zemi.  To  musí  zomrieť,  tak  isto  ako  musí  zomrieť  vaša  duša,  aby  ste  sa 
znovuzrodili. V dokonalosti...  

LIST ŽIDOM 6. kapitola - 3.časť, Jeff.IN, r15.9.1957, 0590-0596 

BOH JE SCHOPNÝ

Pomyslite si, ako Boh... My sa máme správať a postupovať ako kresťania; naše 
chovanie  má byť súce  kresťana,  pretože  tu  sme cudzinci.  Toto nie  je  náš 
dom. Nie, boli sme tu daní len dočasne. Musíme odísť, každý jeden z nás.  

No pomyslite si, ak Boh vo svojej milosti spravil, že matka ... Prv ako sa narodí to 
malé  dieťa,  dožaduje  sa  nejakých  vitamínov  a  matkine  slová  hovoria  „Ocko, 
chcem ananásový melón alebo melón; chcem ešte niečo." Tak, on bude robiť čo 
len môže, aby to zaobstaral, pretože vie, že chce aby sa jeho dieťa narodilo, 
tak dokonale ako len môže. Vidíte? A on bude robiť všetko, čo bude schopný aby 
to zaobstaral. O čo viac je On schopnejší to zaobstarať? On je Stvoriteľ.  

No, pomyslite si aký schopný je On pripraviť nám telo, aby sme žili, ako Jeho 
vlastné oslávené telo. Ak chceme žiť. Je niečo v nás čo nás volá do života. A je 
niečo  v  nás  čo  volá,  aby  sme  robili  správne.  Potom  Boh  povolá  niekoho  na 
pódium alebo za kazateľňu, kto bude kázať absolútnu pravdu! Prečo? Vidíte? 
To ti ukazuje, potom ak si skutočným dieťaťom Božím, začneš volať: „Bože zober 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/bohjeschopny
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to  odo  mňa;  obrež  ma  od  tohoto; zober  tieto  veci  odo  mňa."  Prečo?     To  je 
potrebné pre  tvoj  nebeský dom,  do ktorého sa  chystáš,  kde to On odišiel 
pripraviť. Ty musíš byť skutočnou Kristovou nevestou Slova.  

VECI, KTORÉ SA MAJÚ STAŤ, Rialto.CA, 5.12.1965, 0076-0078 

KAM SI SMEROVANÝ?

Stále viac a viac som presvedčený, že ľudia sa nedostávajú do Krista. No, ja 
som tu, aby som sa snažil pomôcť akokoľvek viem a vypovedať svoje vyhlásenia 
tak jasne, ako len viem. Strpte to prosím so mnou. Ako sa dívam a kážem po 
celom národe a sledujem ľudí, som plne presvedčený, že ľudia sa nedostávajú do 
Krista.  A verím,  že to  je  nepriateľ,  ktorý  tam  hodil  túto  prekážku,  lebo... 
Dôvod,  prečo  to  verím je  ten,  že On nie je  tým objektom,  na  ktorý  sú  oni 
smerovaní.Oni sú smerovaní buď do nejakej dogmy alebo do nejakej náuky, alebo 
do večierkov, alebo prežití, alebo do senzácie, alebo do niečoho takého,  namiesto 
toho, aby boli smerovaní do Krista, Slova. To je to, prečo si myslím, že ľudia 
kladú odpočinutie svojho večného určenia na nejakú dogmu alebo senzáciu, 
ako niektorí hovoria, "Tancoval som v Duchu," alebo "Hovoril som v jazykoch," 
"Cítil som ako mnou prechádzal oheň." A či viete, že všetky tieto veci môžu byť 
napodobené diablom? Je len jedna vec, ktorá nemôže byť napodobená, a to je 
Slovo.  

V debate medzi ním a Ježišom, Ježiš ho zakaždým porazil s tým, "Je napísané," 
Slovo. A dôvod, prečo verím, že ľudia neprichádzajú ku Kristovi je ten, že oni sú 
smerovaní, mnohí z nich, na denomináciu. "Príď a pripoj sa k našej cirkvi," alebo 
"Potrebuješ náš katechizmus," alebo "Ver našej náuke," alebo nejakému systému 
nejakého druhu. Oni sú smerovaní zlým smerom. A ich skutky a život, ktorý žijú  
bez Krista, to dokazuje v ich vlastnom živote, je to tým istým potvrdené.  

Na  príklad,  nechcem  zraniť  niekoho  city,  ale  krížom  po  celom  národe  som 
odsudzoval ženy, ktoré nosia krátke vlasy. To je Biblia. Odsudzoval som ženy za 
to, že nosia šortky, používajú mejkap a každým rokom je to horšie. To ukazuje,  
že tam je niekde nejaký iný prst, ktorý im ukazuje nejakú inú cestu. A oni sa 
nedostávajú do Krista. Hovoria,  "My patríme do cirkvi,  naša cirkev ne..."  To 
nerobí žiaden rozdiel, čo verí tvoja cirkev, Boh povedal, "Je to zlé." A ak by sa 
oni do Krista dostali, oni by s tým prestali. A nie len to, ale človek zaujme 
svoju pozíciu ak sa dostane do Krista a bude proti tomu. Mužovia nenechajú, 
aby sa ich manželky tak správali. Skutočný muž nechce, aby sa jeho manželka tak 
správala.  

ÍSŤ VON ZA TÁBOR, Jeff.IN, v19.7.1964, 0030-0033 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/kamsismerovany
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ON ZOMREL, ABY NÁM ZJAVIL SAMÉHO SEBA

Ohnivý Stĺp sa zjavuje viditeľne medzi nami, identifikuje, že toto posolstvo je 
pravda, tak ako to urobil na hore Sinaj. Pamätajte, predtým, ako vyšlo to pravé 
posolstvo, Mojžiš  kázal  a  viedol ich von z Egypta,  ale  tam predtým, ako boli  
ustanovené tie skutočné prikázania,  ako boli prinesené pečate, Boh prišiel dole 
pred ľudí a potvrdil, že Mojžiš bol poslaný od Neho, (je to tak?) v ohnivom stĺpe, 
o ktorom Mojžiš hovoril, že ho videl v kríku a rozprával sa s Ním.  

Ó, v týchto posledných dňoch vidieť ten istý Ohnivý Stĺp rovno medzi nami, 
ktorý hovorí to isté Slovo! Nie len to, ale to vykladá tým, že to manifestuje a 
dokazuje, že je to pravda.Tak ľudia nemajú jedinú príčinu aby neverili, jedine že 
by úmyselne nechceli veriť a potom, „Ten kto úmyselne hreší, potom keď mu bolo  
dané poznať pravdu, nepozostáva žiadnej obeti za hriech."  

Všimnite si, ten istý Ohnivý Stĺp, ktorý bol poslaný ku Mojžišovi a ku Pavlovi, 
ktorí napísali Bibliu,je teraz poslaný, aby ju zjavil. Milosť Božia, nemeniaci sa 
Boh vyplňuje zasľúbenie z Matúša 28 - „Hľa ja som stále s vami," vyplňuje ev. 
Jána  14/12  - „Skutky  ktoré  ja  činím vy  tiež  budete  činiť," vyplňuje  ev.  Lukáša 
17/28-29 - V posledných dňoch sa zjavi Syn človeka." Vidíte? Vidíte? Malachiáš 4 
- „Hľa  Ja  vám  pošlem  proroka  Eliáša,  ktorý  prinavráti  vieru  ľudí  naspäť  do  
originálneho Slova." Vidíte ako toto ... Vidíte? Ó!  

On zomrel, aby nám zjavil Samého Seba. A teraz my zomrime sebe, aby sme 
iným zjavili Jeho. Zomrime tradíciám a všetkému aby sme Jeho zjavili iným. 
Zomrime denomináciám aby sme Ho zjavili iným.  

Všimnite si, ten starý chrám mal vo vnútri chválu Shekinah, a to svetlo Shekinah 
bolo nad Slovom.  Slovo je semeno, ono prinášalo chleby predloženia jedine 
pre veriacich. Na tej zmluve bola tiež krv; a krv to je voda, voda, ktorá oživuje 
to zrno, pšenicu, semeno, ktorým je Slovo. 

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0300-0304 

TVOJE SKUTKY UKAZUJÚ, ČO OČAKÁVAŠ

Noeho skutky vyjadrili ľuďom, aká bola jeho viera v Božie zasľúbenie. No, 
Boh stretol Noeho a povedal: „Noe, bude pršať. Idem zničiť celú zem vodou." No, 
ešte nikdy nepršalo, to je nemožné. Dobre, no, Noe mal ... Povedal: „Priprav archu 
podľa rozmerov aké ti  dám." A on tesár, pustil  sa do práce, začal  brať topor a 
všetko na pílenie dosiek a zaopatril  si šitímové drevo a smolu, presne ako On 
povedal. A predstavujete si čo si ľudia o ňom mysleli?  

Oni hovorili: „Ten človek je naozaj blázon, pretože hovorí - z neba sa bude liať 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/tvojeskutkyukazujucoocakavas
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voda - a tam nie je žiadna voda." Ale,  vidíte, Noe nad tým nerozmýšľal.  Jeho 
skutky  vyjadrovali  ľuďom,  aká  bola  jeho  viera  a  čo  Boh  povedal,  že  sa 
stane.  

To je dôvod, že skutočný kresťan sa oddeľuje od všetkého, len nie od Slova 
Božieho, nezáleží mu na tom, čo si myslia ľudia, čo ktokoľvek iný hovorí. On je 
oddelený pretože ... On to nie len hovorí; ak je to tak, nebude dlho trvať a jeho 
skutky vyjdú najavo. On odpadne naspäť a skĺzne sa touto cestou a pripojí sa ku 
tomuto, alebo tomuto, začne ...  on ukáže čo je.  Ale ak je skutočný, ak Slovo 
Božie sa v ňom zakorenilo, potom ono zrodí svoj druh, budete vidieť, že ten 
človek sa pripravuje na tú veľkú hodinu. Vidíte? Takto to robil Noe.  

SKUTKY SÚ VYJADRENOU VIEROU, Shreveport.LA, 26.11.1965, 0156-0158

NECHAŤ VECI DOZRIEŤ

Mojžiš  to,  ako  učený,  vedel  a  povedal,  "Myslím,  že  pôjdem  a  dám  veci  do 
poriadku." Keď mal štyridsať rokov, pomyslel si: "Som už dosť starý na to, aby 
som to urobil." Tak zobral tú vec do svojich rúk a neuspel. A vždy, keď my 
vezmeme tú vec do svojich rúk, neuspejeme. Choďme len tak, ako nás vedie 
Pán.  A čo  Pán  hovorí,  aby  ste  robili, potom  to  robte  a  nikdy  nezlyháte. 
Nemôžete zlyhať, lebo nasledujete Pánovo vedenie. Keby len Mojžiš počkal 
malú  chvíľu  a nechal  veci  dozrieť  a  nechal  veci  dôjsť  do toho správneho 
času. Nemôžete zasiať zrno v tejto chvíli a za hodinu to ísť zbierať. Musíte ho tam 
nechať ležať, a to semeno zomrie, a zhnije a nový život vzíde na jar v zrne. To je 
spôsob, ako to teraz robíme. Sejeme semeno do sŕdc ľudí, ktoré, keď prichádza 
tento veľký čas žatvy, (vídíte, čo myslím) to sa bude materializovať, a budú sa 
diať veľké veci.  

Teraz, Mojžiš, potom ako vzal situáciu do svojich vlastných rúk, zistil, že totálne 
zlyhal a utekal z prítomnosti faraóna a z Prítomnosti Božej a bol cudzincom 
po štyridsať rokov. Oženil sa tam s etiópskym dievčaťom. A tak ona bola veľmi 
výbušná, Mojžiš bol tiež veľmi výbušný, to bol jeho problém. Predstavujem si, že 
tam vzadu na púšti nebol v tom čase vždy pokoj. Ale Boh mu to dal.  

VEĽKÝ SLUHA MOJŽIŠ, Chicago.IL, 22.1.1955, 0007-0008 

NIE VY STE SI MA VYBRALI...

Kde  bol  Ježiš  zabitý?  Na  Golgote?  Nie! Ježiš  bol  zabitý  pred  založením 
sveta. „Ajhľa,  Baránok  Boží,  ktorý bol  zabitý pred  založením sveta!“  Boh na 
začiatku, keď On videl hriech, On videl čo sa stane, On povedal Slovo a Ježiš bol  
zabitý pred založením sveta. A každá osoba bola spasená, bola spasená (podľa 
Biblie) keď bol v mysli Božej zabitý Baránok, pred založením sveta; vy ste 
vtedy boli zahrnutí v spasení. Tak čo s tým budete robiť?  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/nievystesimavybrali
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/nechatvecidozriet
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To je Boh! Nech je požehnané meno Pánove! „To je Boh, ktorý pracoval; nie ten 
kto chce ani ten kto beží, ale Boh, ktorý sa zmiloval.“ Keď Ježiš bol zabitý pred 
založením sveta, to bolo štyri tisíc rokov predtým ako sa to skutočne stalo. Ale 
keď  to  tam  vtedy  Boh  povedal,  každé  Božie  Slovo  je  pevné.  Nezmeniteľné.  
Nedeliteľné, Ono nemôže zlyhať. A keď Boh zabil Syna pred založením sveta, On 
bol  zabitý práve  tak  ako  bol  zabitý na  Golgote.  Keď  to  Boh  tak  povie  je  to 
dokončený produkt.  A pamätajte,  keď Baránok bol  zabitý,  vaše  spasenie  bolo 
zahrnuté  v  tej  obeti,  pretože  Biblia  hovorí,  že  vaše  meno  bolo  zapísané  do 
Baránkovej Knihy Života pred založením sveta. Čo s tým? No čo budete robiť? 
To je Boh ktorý preukazuje milosť! To je Boh, ktorý vás povolal. To je Boh, 
ktorý vás vybral v Kristovi pred založením sveta. Ježiš povedal: „Nie vy ste si  
ma  vybrali, Ja  som  si  vybral  vás.  A Ja  som  vás  poznal,  pred  založením 
sveta.“ Tu to máte.  

Tak, vidíte, to odstraňuje z vás strach. „Ó, zaujímavé, či by som sa toho mohol 
držať? Budem to robiť. Chvála Bohu, keď sa toho budem len držať.“ To nie je v 
tom či sa ja budem držať alebo nie, to je v tom či to On držal alebo nie. To je 
to čo On urobil. Nie čo som ja urobil, to je to čo On urobil. Je to pod zákonom 
vykúpenia? Toto je malá vec, ktorú chcem povedať na záver.  

Čo keby oslica narodila malého osla a ten malý osol by mal ovisnuté obidve uši, 
mal by škuľavé oči, nohy do x, krivé, chvost vystrčený hore do vzduchu? Čo za 
strašné zviera na pohľad. Aha,  nikto ...  Keby ten malý osol mohol rozmýšľať, 
povedal by si: „No len počkaj! Keď dnes ráno vyjdú z domu, poviem ti, určite ma 
kopnú do hlavy, nedajú mi žrať, pozri ako strašne vyzerám. Nemám ani šancu.“  

No, to je pravda, ty nemáš šancu. „Narodil som sa na tomto svete, ale pozri ako 
strašne  vyzerám.  Tak  nikdy  nebudem  mať  šancu.  Ja  to  neurobím.  Ja  to 
nedokážem.“ Vidíte?  

Ale čo keď jeho mama je skutočne poučená v zákone? Ona povie: „Synu, to je  
pravda. Ty nemáš žiadnu postavu a ani sa nehodí aby si jedol potravu zo zeme. To 
je pravda, nehodíš sa na to. Ale synu, nejako inak, ty si môj prvý. A vieš, narodil 
si sa s právom prvorodenstva; a kňaz sa na teba ani nepozrie, ale za tvoje 
meno musí byť nevinný baránok bez vady a musí zomrieť na tvojom mieste, 
tak ty môžeš žiť.“  

Tak ten malý osol mohol vyhadzovať kopytami a prežívať nádherný čas. To 
nič na tom nemení aký on je, pretože sudca, kňaz sa na neho ani nepozrie, to je 
baránok na ktorého sa ten kňaz díva. Nie na toho osla; na baránka!  
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A to je Kristus, na ktorého sa Boh díva, nie na teba. Na Krista! Tak ak na 
Ňom nie je vada, ako tam môže byť vada? Ako On môže nájsť vadu, keď vy 
ste mŕtvi a váš život je skrytý v Kristovi skrze Boha, zapečatený Duchom 
Svätým?  „Kto  sa  z  Boha  narodil  nehreší,  ani  nemôže  hrešiť.“  Ako  môže 
hrešiť, keď na jeho mieste leží dokonalá obeť? Boh sa vôbec na mňa nedíva, 
On sa díva na Krista; pretože my sme v Kristovi.  

No, ak milujem Krista, budem s Nim žiť. On by ma nikdy nepriviedol, ak by to 
nevedel. Keby ma Boh dnes spasil a vedel by, že za šesť týždňov ma stratí, 
kazí tým svoj vlastný zámer.Tak veru. Potom vôbec nepozná budúcnosť, ak ma 
spasil a pri tom vie ... Prečo ma chce spasiť, keď pri tom vie že ma stratí?  Boh 
nerobí  niečo,  čo  potom  odvoláva,  lebo  je  príliš  slabý,  aby  dodržal  svoje 
zasľúbenie. Keď ťa spasil, je to na časnosť aj večnosť.  

No, ty sa môžeš vypracovať a povedať: „Ó, áno, chvála Bohu! Haleluja! Hovoril 
som v jazykoch. Vykrikoval som. Mám To. Haleluja!“ To neznamená, že to máš. 
Ale, brat, keď niečo príde sem dole a ty si zakotvený s Kristom ide za tebou 
ovocie Ducha. A nesieme svedectvo, náš duch s Jeho Duchom, že sme synovia 
a dcéry Božie. Prosím majte To, priatelia.  

LIST ŽIDOM 7. kapitola - 7.časť, Jeff.IN, v15.9.1957, 0204-0213 

V CHRÁME ZA OPONOU

Čo bolo tam v tom starom chráme tam za tou oponou? Čím bol Jehova? Čo bolo 
skryté tam vzadu? Čo skrývala tá opona? Ó, haleluja! Čo skrývala tá opona? Ona 
skrývala Slovo. Tá opona, tie staré jazvečie kože skrývali, skrývali Slovo pred 
ich telesnými očami. Za tým tiež boli chleby predloženia. Tam za tým bola tiež 
chvála Šekinah. Ale to všetko bolo pred nimi skryté. To všetko bolo skryté. Všetka 
sláva Božia bola hneď za tou starou jazvečou kožou, je to tak, všetko bolo skryté 
pred tým prirodzeným okom.  

Dnes je to tiež tak. Nazývajú to „banda svätých, fanatici." Ale oni nevedia, čo je  
za tým ukryté. Je to tak. Oni to nevedia. Vidíte?  

Potom keď Boh, v milosti, roztrhol pre nich tú záclonu aby videli, oni boli tak  
zapletení do svojich tradícií, že ... stále to bolo pre nich skryté až do tohoto 
dňa.  

Tak isto teraz! Sláva, moc Ducha Svätého, sláva Šekinah, ktorá prichádza na 
veriaceho, (Teraz mám na mysli skutočného veriaceho.) to spôsobuje skutky 
Božie a viera prichádza do neho aby veril Božiemu Slovu. To všetko je skryté 
pred ich očami, oni hovoria: „Tie dni pominuli." Vidíte, oni stále žijú za oponou. 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/vchramezaoponou
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Vy už viacej nie ste za oponou, maličkí, Boh je pre vás celkom viditeľný!  

Jedného  dňa  brat  Fred  Sothman  a  brat  Tom Simpson (Neviem či  sa  mu sem 
podarilo dostať alebo nie) , niekoľkí sme boli tam v baptistickom zbore. A ten 
kazateľ  povedal  niečo  čo  znelo  celkom  dobre,  všetci  sme  povedali:  „Amen." 
Každý v tom zbore natiahol krk a obzreli sa dozadu aby videli. Vidíte? Našli sme 
omrvinku, ktorá prišla tam spoza toho z chvály Šekinah, viete a boli sme radi, že 
sme  to  mohli  dostať.  A povedali  sme,  inými  slovami:  „Ďakujeme  Ti,  Pane!" 
Vidíte? A keď to oni urobili, títo ľudia boli tak zaclonení, že sa z nás proste smiali. 
Oni vôbec nevedeli, čo to je. Vidíte? Oni sú stále zaclonení. Tak niektorí sú vo 
vnútri a niektorí vonku. A tak ...  

Ale Boh je pre nás celkom viditeľný, a pri tom skrytý. Tak isto teraz! Potom 
keď Boh, vo svojej milosti, roztrhol tú oponu, bol vystavený jasne na pohľad. Ale 
oni boli tak zamotaní vo svojich tradíciách, že On bol pred nimi naďalej skrytý.  
Tak isto je to teraz! Všetká tá chvála, skrytá, je skrytá pre nás v Kristovi, v 
Slove, ktorý je naším Chrámom.  

Ó, teraz budem musieť trochu v tomto kopať hlbšie. Prepáčte mi dnes ráno za 
moje emócie, ale ó, tak dávno som toto chcel priniesť, ja ... to sa proste vo mne 
viaže. Vidíte?  

Všimnite si, všetka sláva ktorá je v Bohu, je v Slove. Všetky požehnania, ktoré 
sú v Bohu, sú v Slove. Pre neveriaceho je to skryté skrze tradície. Rozumiete 
čo  chcem povedať? Ale  to  je  všetko  v  Kristovi. Všetko  čím bol  Boh,  On sa 
vyprázdnil „kenos" a prišiel do Krista; a my, v Kristovi, ššš (Brat Branham fúkol) 
sme za oponou ...  

„Dobre, ja som v Kristovi." hovoríte. A potom veríš v troch bohov? Pokrstený vo 
meno „Otca, Syna a Ducha Svätého?" Veríš vo všetky tieto tradície a v podania 
starších? Nie, ty si stále za oponou. Rozumiete? Vojdite do ten opony. On - Kristus 
je Slovo. Ako?  

„Ja neverím v Božské uzdravovanie. Ja neverím v tieto zázraky a v takéto veci."  

Dobre, vidíš? Ty nie si vo vnútri, v tej opone, ty o tom nič nevieš. Vidíte? Kristus 
je Slovo! A keď sme v Slove, sme v Kristovi. A ako môžem byť v Kristovi a 
zapierať Krista? To je On, ktorý povedal: „Ani jedno Slovo nebude pridané ani 
odobrané z toho." Ako potom môžete z toho niečo odobrať alebo pridať? Vidíte? 
To vám ukazuje aká opona to pred vami skrýva. Vidíte?  
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My v Ñom ...  Potom, keď sme v Ñom, stále  sme zaclonení  pre nábožných a 
učených  ľudí  tohoto  sveta.  Vidíte? Naša  sláva,  ktorú  máme  a  z  ktorej  sa 
radujeme,  pre tých vonku sme stále zaclonení. Oni si  znovu myslia,  že sme 
blázni  a  šrouby.  Vidíte?  Vidíte?  Je  to  tak.  Ale my,  ktorí  sme  tu,  v  Kristovi, 
pokrstení  do  Neho  1.  Korinťanom  12,  v  Neho,  sme  účastníci  tejto 
slávy. Vidíte? Ale nie na vonok, stále sa dívate dovnútra, zapierate to. Vidíte?  

Tak teraz sme pozvaní do Neho aby sme boli účastníci všetkého toho čo je On. 
Sme pozvaní do Neho, a to je skryté pred neveriacimi oponou ľudského tela. 
Rozumiete? Oni poznajú tú slávu, čítajú o tom, to je tu v Slove, o sláve Božej 
a o takýchto veciach, pre nich je to len slovo.  Pre  nás je to manifestácia!  
Vidíte? To už viacej nie je slovo, je to skutočnosť! Amen!  

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0231-0243

STRETNÚŤ BOHA

Pred tritisíc rokmi mohol človek stretnúť Boha takmer kdekoľvek. To bola bežná 
vec, že človek stretol Boha. Ale prečo Ho nestretávajú dnes? Je viac ľudí, tisíc 
krát tisíc ľudí a milión krát viac, ako bolo pred tritisíc rokmi. A pritom Boh je  
považovaný  za  niečo  starodávne,  o  čom  sa  hovorí,  nejaká  starodávna 
história. Nestretávajú  Boha  v  Osobe  ako  pred  mnohými  rokmi,  ako  som 
povedal, tritisíc, nejakých tritisíc rokov späť. Oni ne... nie je to bežné pre človeka 
stretnúť Boha.Ak o tom človek rozpráva, považujú ho za blázna, niekto, kto 
stratil rozum. Je to pre nich také neobvyklé.  

V prípade Abraháma a v jeho tábore, no, to bola takmer každodenná záležitosť, že 
Abrahám stretol Boha. On k Nemu hovoril. Nie len to, ale keď išli dolu do Gérar, 
aby  tam  pohostínili,  zisťujeme,  že  Boh  bol  v  tábore  s  Abimelechom, 
Filištínom. Bola to veľmi bežná vec. Oni žili v tábore Jeho Prítomnosti. Dnes 
oni žijú vo svojom vlastnom tábore a nemajú nič do činenia s Božím táborom. 
Oni  s  tým nechcú  nič  mať,  lebo  pre  svet  je  to  fanatizmus. Pre  nich  je  to 
fanatizmus.  Ale pamätajte,  keď  Boh  založil  prvý  tábor  pre  ľudí,  On  ich 
vyzbrojil  Svojim  Slovom. On  to  vždy  robí.  Ale  dnes  v  ich  táboroch  to  oni 
nerobia. To je ten dôvod, prečo nepočujete toľko o Bohu.  

ÍSŤ VON ZA TÁBOR, Jeff.IN, v19.7.1964, 0057,0058 

...A ON SPRAVÍ, ŽE VŠETKO BUDE PRE TEBA FUNGOVAŤ

Vaša povaha dokazuje  čo  ste. Váš život  ukazuje,  odzrkadľuje  čo  ste. A na 
začiatku ... Nie mi je ťažko, aby som to uvidel, pre teba to nie je ťažko, aby si to  
uvidel.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/aonspravizevsetkobudepretebafungovat
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/stretnutboha
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Keby som išiel ku Roy Slaughterovi (jeden farmár tu), a videl by som prasatá v 
kope hnoja, žrať hnoj, nemyslel by som si o tom nič zlého, to je prasa. Ale keby 
som videl ovcu v kope hnoja, divil by som sa (ó-ha). Vidíte? Nebojte sa, neuvidíte 
ju tam, ona to nemôže zniesť. Je to tak.  

A človek,  ktorý  sa narodil  z  Ducha Božieho nenávidí  veci  sveta. Je to  tak: 
„Lebo ak milujete svet alebo veci toho sveta, nie je vo vás láska Božia.“  

Keby som každý deň behal za ženami a prišiel by som domov a povedal by som 
svojej  žene,  že ju  milujem, ona by vedela že som klamár. Moje činy hovoria 
hlasnejšie než moje slová; samozrejme. Dokázal som jej, že ju nemilujem, lebo 
som jej nebol verný.  

Keby mi ona povedala, že ma miluje, a stále keby som nebol doma, ona by mala 
niekoho  iného,  to  by  dokazovalo,  že  ma  nemiluje.  Je  to  tak.  Jej  skutky  to 
dokazujú. Je mi jedno ako veľmi by sa mi snažila povedať: „Billy, milujem ťa a 
nie je na svete iného okrem teba,“ Vedel by som, že klame.  

A keď sa snažíte povedať: „Pane, ja Ťa milujem.“ a robíte veci toho sveta, Boh 
vie, že ste od začiatku klamár. Tak prečo ... Aký to má úžitok prijať polovičné 
prežitie  a  niečo  takéto,  keď  veľké  nebeské  oblaky  sú  plné  skutočných 
vecí? Prečo  chcete  byť  ničomní,  vydávať  sa  za  niečo,  poloviční,  nedopečení, 
takzvaní  kresťania?  Keď  môžete  byť  skutočným  znovuzrodeným  dieťaťom 
Božím, s nebeskými zvoncami radosti, ktoré zvonia vo vašom srdci, radovať sa a 
chváliť Pána a žiť víťazným životom skrze Ježiša Krista.  

Nie snažiť sa to robiť sami, pretože by ste sklamali od začiatku. Ale vziať 
Jeho za Slovo! A odpočinúť na tom, čo On povedal, že je Pravda. A veriť 
Jemu, a milovať Ho a On spraví, že všetko bude pre vás fungovať, To je to. 
To je ten pojem.  

LIST ŽIDOM 7. kapitola - 7.časť, Jeff.IN, v15.9.1957, 0172-0178

KRISTUS TVOJ PRÍPAD UZAVREL

Čo ak by si spáchal zločin a mal by si ísť na federálny súd a vedel by si, že ak ťa 
označia  za  vinného,  zomrieš,  pôjdeš  na  elektrické  kreslo  alebo  do  plynovej 
komory  alebo  akýkoľvek  spôsob  verejnej  popravy  by  pre  teba  mali;  možno 
obesenie  ale  také  niečo,  utýranie,  akýkoľvek  bol  trest  a  ty  by si  vedel,  že  si 
vinný... Ty vieš, že si vinný a musíš zomrieť, ak si nezoženieš nejakého obhajcu, 
ktorý by ťa reprezentoval a dostal z toho von. No a ty by si chcel toho najlepšieho 
obhajcu, akého by si mohol zohnať. A potom, keby si získal obhajcu, ktorý by bol 
dobrý, chytrý, cítil by si, že tvoj prípad trochu... mohol by si trochu odpočívať, 
lebo máš obhajcu. Ale stále by tam bola otázka, či by tento obhajca dokázal 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/kristustvojpripaduzavrel
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zmeniť názor sudcu alebo poroty. Ak by to tento obhajca so svojou chytrou 
rečou a poznaním zákonov mohol zmeniť, a obhájiť tvoj prípad a dokázať, že by si 
mal žiť... Ale stále napriek jeho veľkej autorite a veľkej reči, ktorú by mohol viesť 
a napriek tomu dojmu, ktorý by mohol urobiť na porotu alebo na sudcu, ty by si..  
ty by si...možno by si mohol na pár minút trochu odpočívať, ale stále by tam 
bola v tvojej mysli otázka: “Dokáže to?”  

Ale  v  tomto  prípade, Sám  Sudca  sa  stal  našim  Obhajcom.  Boh  sa  stal 
Človekom. Žiaden obhajca by to  nedokázal.  Nemohli  by sme žiadneho takého 
nájsť. Mojžiš a zákon, proroci, nič by to nemohlo urobiť. Tak sa ten Sudca stal 
Porotou  aj  Obhajcom  a  Sám  Sudca  vzal  spravodlivosť  svojho  vlastného 
zákona do svojich rúk a Sám zaplatil tú cenu, ako viac zabezpečení by sme 
mohli byť? A On poslal späť na nás Svoj vlastný Život ako Svedka, že On to 
prijal. Aká bezpečnosť! “Áno, i keby som šiel dolinou tôni smrti, nebudem sa báť  
zlého, lebo Ty si so mnou...”  

Keď sa On stáva Sudcom, Porotou a Obhajcom, On náš prípad obhájil. My, 
súc nájdení vinní skrze Jeho vlastný zákon a On prišiel a zaujal miesto tej vinnej  
osoby, ktorá bola v svätostánku. On vzal jej hriech, On to vzal na Seba a zomrel 
a zaplatil  cenu a prelial  Svoju Krv a poslal  späť Svoj vlastný Znak: Svoj 
vlastný Život. My sme dokonale... ten prípad je uzavretý. Pre veriaceho už nie 
je žiaden hriech. Ó, Bože, buď milostivý. Ak to ľudia nemôžu vidieť...  že ten 
prípad je uzavretý. “Ten, kto čuje moje Slová a verí v Toho, ktorá ma poslal, má  
večný  Život  a  nepríde  na  súd,  ale  prešiel  zo  smrti  do  Života.” Tam  je  ten 
prípad. Prípad je uzavretý; nie je tam čo riešiť. Amen. Potom sme v bezpečí... 
v bezpečí s použitým Znakom, keď tam na dvere začína udierať smrť, ona 
nemá žiadnu vládu.  

ZNAK, Jeff.IN, r1.9.1963, par.0053-0055 

JEHO VLASTNÁ EXISTENCIA JE PRE TÝCH JEHO

“Toto hovorí Verný a Pravdivý Svedok.” 

Teraz vám chcem ukázať, čo nachádzam v myšlienke “verný”. Vy viete, že často 
hovoríme o veľkom, nemennom Bohu, ktorého Slovo sa nemení. A keď o Ňom 
hovoríme  týmto  spôsobom,  často  dostávame  pohľad,  ktorý  Ho  robí  veľmi 
neosobným. Je to akoby Boh stvoril celý vesmír a všetky zákony, ktoré k nemu 
patria,  a potom ustúpil  a stal  sa veľkým neosobným Bohom. Je to akoby Boh 
pripravil cestu spasenia pre stratené ľudstvo, pričom tou cestou je kríž, a potom, 
keď smrť  Kristova  odčinila  naše  hriechy a  Jeho  zmŕtvychvstaním nám boli  k 
Nemu otvorené  dvere,  Boh si  len založil  ruky a  ustúpil. Je to  akoby sme sa 
zamerali  hlavne na vieru vo veľkého Stvoriteľa,  ktorý po tom, čo stvoril, 
stratil osobný záujem o Svoje stvorenie. Nuž, hovorím, že príliš mnoho ľudí je 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/jehovlastnaexistenciajepretychjeho
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náchylných takto  myslieť. Ale to  je  nesprávne zmýšľanie,  lebo Boh PRÁVE 
TERAZ PANUJE VO VECIACH ĽUDÍ.  ON JE OBOJE,  STVORITEĽ A 
ZACHOVÁVATEĽ. Kološanom 1:16-17: 

“Lebo v ňom je stvorené všetko, všetko, čo je v nebesiach i čo je na zemi, viditeľné  
i neviditeľné, buď tróny, buď panstvá, buď kniežatstvá, buď vrchnosti, to všetko je  
stvorené  skrze  Neho  a  cieľom Neho,  a  On  je  predo všetkým a  všetko  v  Ñom  
povstalo a stojí.” 

On  je  Zvrchovaný  Boh.  Podľa  Svojej  vlastnej  rady  určil  plán  vykúpenia  pre 
Svojich  vlastných  vyvolených,  ktorých  predzvedel.  Syn  zomrel  na  kríži,  aby 
ustanovil  prostriedky  Spasenia,  a  Duch  Svätý  starostlivo  vykonáva  vôľu 
Otca. Uskutočňuje všetky veci v tomto okamihu podľa zámeru Svojej vlastnej 
vôle.  Je priamo uprostred toho všetkého. Je uprostred Svojej  cirkvi.  Tento 
veľký  Stvoriteľ,  Spasiteľ-Boh práve  teraz  verne  pôsobí  medzi  Svojimi 
vlastnýmiako veľký Pastier oviec. Jeho vlastná Existencia je pre tých Jeho. On 
ich miluje a stará sa o nich. Jeho oko neustále spočíva na nich. Keď Slovo 
hovorí,  že “vaše  životy  sú  skryté  s  Kristom  v  Bohu,” tak  mieni  presne  to,  čo 
hovorí. Ó, som tak šťastný, že môj Boh zostáva verný. On je verný voči Samému 
Sebe, nebude klamať. On je verný voči Slovu, podporí ho. Je verný voči nám, 
nestratí žiadneho z nás, ale vzkriesi nás v posledný deň. Som rád, že spočívam 
v Jeho vernosti. Filipanom 1:6:
“A práve preto dôverujem, že ten, ktorý započal vo vás dobré dielo, ho aj dokoná  
a zachová až do dňa Ježiša Krista.”  

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 09.K / POZDRAV, n, 7.V-091, par.0987 

A NIČ O TOM NEVEDIA...

No,  pozrite  sa  na  tohoto,  Ježiša.  Vedeli  ste,  že keď On prišiel  na  zem,  tam 
nebola, myslím, jedna desatina sveta, ktorá by vedela, že On tam je?  Viete, že 
keď prišiel ten predchodca, keď všetky tie vrchy ... a všetko sa stane, tam nebola 
ani jedna stotina z populácii Izraela, myslím, ktorá by o tom niečo vedela? 
Nie je to divné? Prečo, boli tam Židia a všetci a ľudia po celom svete.  

No, pamätajte, že Ježiš prišiel, aby bol svedok, ako Spasiteľ sveta. Je to tak? Aha, 
tam míňali  ľudia za ľuďmi, ľudia za ľuďmi po rasách,  ktorí nikdy nič o tom 
vôbec nevedeli, a išli ďalej a svet nevedel nič o tom, ale po celý ten čas svet 
bežal ďalej. Vidíte?  

Prečo  im to  On nedal  poznať? On prišiel  ku tým,  ktorí  boli  predurčení  do 
Večného Života, to boli  tí  jediní, ktorí  Ho prijali. Nebolo by to nič dobrého 
hovoriť niečo o tom tým ostatným, pretože On by ich nemohol vykúpiť, pretože 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/anicotomnevedia
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oni sa ani nehodili na vykúpenie. Prečo to bolo, keď títo kňazi tam stáli, keď ...?  
On musel prísť do toho miesta, pretože tí predurčení tam boli zakreslení, všade 
dookola; tak On im musel kázať ako skupine.  
A tí veľkí učenci, ktorí Ho nepoznali, povedali: "Tento človek je Belzebub. My 
nechceme,  aby  tento  človek  panoval  nad  nami,"  a  tak  ďalej,  vidíte.  "My  to 
nebudeme robiť." Ale nejaká prostitútka, ktorá mala v sebe ten život, predurčená 
do večného života - a jej meno je tu v Božom Slove nemorálne - a ona tam ide 
a na prvý raz, keď to Svetlo zasiahlo to malé semeno, ona to hneď poznala.  

Všade teraz hovoria,  nieto prebudenia.  Každý sa sťažuje,  kazatelia plačú. Čítal 
som  jedny  vynikajúce  noviny,  ktoré  prichádzajú  sem  do  zboru,  veľmi  dobré 
noviny. A poznám toho vydavateľa, a poznám tých ľudí. A oni sú pobožní ľudia, 
veľmi dobrí, brat a sestra Moorovci, Hlásateľ Jeho Príchodu, jedny z najlepších 
novín na misijnom poli, Hlásateľ Jeho Príchodu. Ale oni sotva vytlačia niečo iné 
než  ako:  "Postite  sa,  modlite  sa,  postite  sa,  modlite  sa!  Zatrúbte  na  trúbu! 
Zvolajte ..." Koľkí to čítajú? Viete, vidíte to po celý čas. "Postite sa, modlite sa, 
postite sa, modlite sa!" Nič inšie nepočujete. "Postite sa, modlite sa! Jedného dňa 
budeme mať veľké prebudenie! Stane sa veľká vec! Všetci sa modlite, modlite sa,  
modlite sa! Ešte nie je príliš neskoro!"  

Prečo to oni robia? Prečo to oni robia? Oni chcú veľké prebudenie. Oni kričia, 
veria, že bude prebudenie. To sú dobrí ľudia. Čo to je? Čo oni urobili? Oni 
nerozpoznali  prebudenie  Nevesty. Vidíte? Tým,  že  sú  Kresťania  oni  cítia 
potiahnutie tejto hodiny,  ale oni  nerozpoznali,  čo sa stalo. To spôsobuje,  že 
majú taký názor. Oni vedia, že niečo sa má stať; ale vidíte, oni na to očakávajú, že  
to príde tam v budúcnosti, zatiaľ čo sa to už stalo rovno pri vás.  
To je tá istá vec, ktorú oni urobili v tých dávnych dňoch. Oni verili v príchod  
Mesiáša. Oni verili, že má prísť predchodca. Ale to bolo rovno pri nich a oni to 
nevedeli.  Oni  to  nespoznali.  Oni  verili,  že  príde  predchodca,  ktorý  bude 
predchádzať Mesiáša. A oni mu odsekli hlavu a svojho Mesiáša zabil, pretože to 
bolo prorokované, že budú slepí. Hozeáš tak povedal.  
A ten istý Duch, ktorý hovoril cez Hozeáša, hovoril cez Jána, a povedal, že cirkev 
v týchto posledných dňoch bude nahá a slepá, a že Jeho vystrčí von z cirkvi.  
Oni  prehliadli,  že  tieto  proroctvá  sa  vyplnili. Ale  pretože  sú  tam,  oni  si 
uvedomujú, že niečo sa musí stať. Oni to proste nechápu. Oni si to neuvedomujú. 
Viac  ako  tí  Židia  vtedy,  slepá  Laodicea  -  bohatstvo,  teológia,  nepriateľskí  s  
cirkvou,  nepriateľsky  nastavení  voči  posolstvu.  Pozrite  ako  nepriateľsky  boli 
nastavení títo Židia voči Jánovi. Pozrite ako nepriateľsky oni boli nastavení voči 
Ježišovi, zatiaľ čo On bol práve ten, o ktorom oni tvrdili, že Ho očakávajú.  

OTÁZKY A ODPOVEDE NA PEČATE, Jeff.IN, r24.3.1963, 0228-0231, POZNAJ SVOJ DEÑ A 
JEHO POSOLSTVO, Jeff.IN, 26.07.1964, 0082-0085 
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MILOSŤ JE TO JEDINÉ, ČO NÁS DOVEDIE DO CIEĽA

Jozue tu,  to je kniha;  Je to vlastne kniha vykúpenia Starého Zákona.  Jozue ...  
Budeme to musieť jasne zobrať pod úvahu, že je to tak, kniha vykúpenia. Pretože 
to je ... Vykúpenie má dve časti. Kdekoľvek sa deje vykúpenie ono má dve 
časti.  To  je  „vyjdenie"  a  „vojdenie".  Teda  sú  potrebné  dve  časti  aby  sa 
odohralo vykúpenie, „vyjdenie" a „vojdenie".

Mojžiš  reprezentoval  zákon,  ktorý  ich  vyviedol  z  Egypta,  zatiaľčo Jozua 
predstavoval  milosť,  a  tá ich voviedla do zasľúbenej zeme.  Inak povedané, 
zákon a milosť sú dva rozdielne aspekty Božieho prikázania.  A tak, zákon ich 
vyviedol von, Mojžiš a Jozua ich voviedol dovnútra.

To tiež znázorňuje niečo pre náš deň. To znázorňuje,  keď oni  boli  na ceste, 
vychádzali z Egypta a išli do zasľúbenej zeme, tak aj my vychádzame zo sveta, z 
Egypta, z chaosu a ideme cestou do zasľúbenej zeme. "V dome môjho Otca je  
mnoho príbytkov. Keby nebolo tak, povedal by som vám to." Ján 14. Vychádzanie 
von a vchádzanie dovnútra.

Je to zákon, ktorý nám dáva poznávať, že sme zlí, ale to je milosť, ktorá nám 
odpúšťa.  V zákone  nieto  nádej  na  vykúpenie,  pretože  to  ...  A aby  to  bolo 
dokončené  ...  V ňom nieto  milosť,  pretože  zákon  len  ukazuje,  že  ste  hriešni. 
Ale milosť vám hovorí,  ako sa z toho dostať. Zákon je policajt,  ktorý vás 
zatvára do väzenia, milosť je to, čo prichádza a platí vašu pokutu. A vyjsť a 
vojsť dovnútra, do milosti.

V Efeze ...  Nachádzame to isté.  Stará Zmluva ...  Myslím, že táto kniha Jozuu 
pasuje,  vhodný  názov  pre  ňu  by  bol  Kniha  Efežanom  Starej  Zmluvy.  List 
Efežanom Starej Zmluvy by bol vhodným titulom pre knihu Jozue, pretože jej 
obsah to vystihuje.

Takže  už  vieme,  že  Jozue  predstavuje  milosť  alebo  nejaké  zmierenie,  ktoré 
nemohlo existovať v tom istom čase, keď vládol zákon.

Ani  žiadne  posolstvo,  ktoré  ďalej  vedie  ľudí  sa  nikdy  nezhoduje  s  tým 
predchádzajúcim  posolstvom.  Ono  to  nevykoná.  S  tým  majú  ľudia  dnes 
problém. Ježiš povedal: "Či prišíva niekto záplatu zo surového súkna na staré  
rúcho, alebo či vlievajú nové víno do starých kožíc?"To by sa zničilo. Ono by ich 
potrhalo. Nevydržali by. A Jozua nemohol vôbec nastúpiť do svojej služby,  jedine 
potom keď odišiel Mojžiš. Tak vidíte, že hneď prvý verš tu hovorí: "Mojžiš, môj 
služobník, zomrel. Teraz vstaň a zober týchto ľudí do zasľúbenej zeme."

Mojžiš,  ktorý reprezentuje zákon,  poslúžil  vo svojom čase. Zákon poslúžil  vo 
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svojom čase. Oni v skutočnosti hneď na začiatku začali s milosťou. Lebo skôr, 
ako dostali zákon, dostali milosť.Zatiaľ kým boli v Egypte, boli bez zákona, boli 
len kňazi, a tak ďalej, ale nemali žiadny zákon. Vtedy zákon ešte nebol daný.

Z  milosti  dostali  proroka  a  tiež  milosť  zaobstarala  zmierenie,  obetného 
baránka. Dostávame sa do toho tento týždeň ku obeti, krvi, lebo len pod ňou sa 
nachádza  naše  uzdravenie.  Takže  ...  Zmierenie  bolo  zaobstarané  skôr  ako 
akýkoľvek zákon. Milosť bola pred zákonom, počas zákona a po zákone. Takže 
tam bol  ...  Jozua,  ktorý  predstavuje  milosť,  tam bol  súčasne  so  zákonom, ale 
nemohol sa uplatniť skôr, kým bol zákon na jeho náležitom mieste.

A tak  je  to  aj  v  cirkevnom  svete  v  týchto  posledných  dňoch. Ide  to  spolu, 
odohráva to svoju časť. Ale prichádza čas, keď to musí zaniknúť. Musí sa tak 
stať. Táto cesta tiež musí mať Efežanov, práve tak ako mali tie iné cesty. Musia sa 
objaviť  nejakí  Efezskí,  nejaký Efez,  Efežania na tejto ceste. Dávajte  pozor. 
Lebo ako som zdôraznil, zákon nikdy nemôže spasiť hriešnika. Nemôže.

Teda,  zasľúbená  zem  predstavovala  čas  milosti.  Vidíte,  on  ich  tam  nemohol 
voviesť, na tej ceste. A ak ste si všimli, na tej ceste, ich cesta mala tri etapy. 
Prvou bola príprava vo viere dolu v Egypte pod obetným baránkom.

Potom  prekročili  Červené  more  a  vošli  na  púšť,  do  oddelenia. To 
predstavovalo  ďalšiu  etapu  ich  cesty.  Pretože  počas  prípravy,  keď  sa  všetci 
pripravovali,  potom, keď  prišli  k  Červenému  moru,  tam  znovu  bolo 
sklamanie. Ľudia neverili.  Potom, ako videli mnohé veci, ktoré Boh urobil, 
stále ešte neverili. A Boh otvoril Červené more a zobral ich ďalej, z čoho sme 
naučení, že všetci ľudia boli pokrstení v Mojžiša pod oblakom a v mori.

A tak boli pokrstení, činili  pokánie,  a boli pokrstení a vyšli,  aby kráčali v 
novom živote,  v novej zemi,  po novej ceste,  medzi novými ľuďmi a Božia 
ruka bola nad nimi. Ale nakoniec na tejto svojej ceste prišli  na miesto, že  
neboli spokojní so svojím chodením v milosti. Museli prísť na niečo, čo by 
mohli robili sami.

A to  si  ľudia  myslia  aj  dnes,  pri  Božom  uzdravovaní,  alebo  pri  ... nech  sa 
čokoľvek deje z Božej milosti,  oni si myslia, že je tam niečo, čo vy musíte 
robiť. Nemusíme urobiť nič, len veriť!Len veriť Bohu. A keby boli pokračovali 
v ...  Zasľúbenie nedostali  pod zákonom, zasľúbenie im bolo dané prv, ako bol 
zákon, a nespájalo sa s nijakými podmienkami. "Dal som vám túto zem. Vojdite 
do nej." Ale prv ako sa dostali do toho zasľúbenia, rozhodli sa, že je niečo, čo 
musia urobiť sami.
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Stále to nachádzame medzi ľuďmi. Máme k tomu sklony. Stále musíme niečo 
robiť. A cítime sa tak, že musíme tiež na tom niečo mať. Vy máte na tom niečo 
urobiť, a to je vydať svoju vlastnú vôľu, vydať svoje vlastné predstavy do 
vôli a plánu Všemohúceho Boha a je to dokonané. Len o to ide. Zober proste 
jeho  zasľúbenie,  nemysli  na  nič  iné.  Kráčaj  podľa  neho  a  Boh  urobí  to 
ostatné.

Vtedy oni  chceli  zákon.  A Boh nám vždy dáva túžbu nášho srdca.  On to 
zasľúbil. Ale vidíme, že keď odbočili jeden krok zo smeru, ktorý im Boh pôvodne 
zasľúbil, potom to bol tŕň v tele, až kým zákon nebol odstránený, až kým neprišiel  
Ježiš Kristus a bol ukrižovaný, aby odstránil zákon. Bol to tŕň v tele.

A čokoľvek, čo by ste sa snažili robiť zo seba, vždy vám to bude na hanbu. 
Spôsobí  vám  to  škodu.  Jednoducho  len  verme  Bohu  a  tým  to  bude 
vybavené. Čo Boh zasľúbil: "Lebo Ja som Pán, tvoj Boh, ktorý uzdravuje všetky  
tvoje nemoci." Vidíte? "Je niekto nemocný medzi vami? Nech si zavolá starších  
zboru." On sľúbil, že skutky, ktoré On robil, sa budú diať v Jeho cirkvi.

Prečo by sme mali akceptovať organizácie a všetko podobné, to bude vyškrtnuté z 
tej Knihy.Také veci sa vždy stávajú tŕňom v tele. A tu, v poslednom čase, sa s 
tým  stretávame  opäť,  tvárou  v  tvár. Týka  sa  to  Metodistov,  Baptistov, 
Presbyteriánov a iných.  Vidíte?  Nemôžete ísť ďalej.  Musíte sa vrátiť naspäť k 
celému úplnému Evanjeliu. Ono bolo dané pre úplného človeka skrze dokonalého 
Boha, ktorý sa stal telom a prebýval medzi nami. A my vieme, že tieto veci sú  
pravda.

No,  ak  si  potom  všimneme, na  ich  ceste  po  púšti,   tam  spravili  najväčšou   
chybou, akú Izrael kedy urobil až po Golgotu. To bolo vtedy (v 19. kapitole 
Exodusu), keď prijali zákon namiesto milosti. Oni mali milosť. Mali proroka. 
Mali obetného baránka. Mali vykúpenie. Boli prevedení cez Červené more. 
Boli uzdravovaní zo svojich nemocí. Mali vodu z udretej skaly. Mali mannu z 
neba. Všetko, čo potrebovali, dostali, ale stále chceli niečo inšie.

No a to je dokonalý predobraz našich dnešných Efežanov, presne. Vyšli sme za 
času  Luthera,  išli  sme  cez  posvätenie  za  času  Metodistov  a  prišli  sme  do 
obnovenia za času Letničných, presne tak ako to bolo na ceste púšťou. Keď nás 
Boh vyviedol, bolo to veľmi dobre. Ale čo sme urobili? Chceli sme byť ako 
ostatní.

No, zisťujeme, že milosť je to jediné, čo nás dovedie do cieľa. Nikdy nie zákon. 
Jozua je tu typom služby v posledných dňoch. Vidíte? Pamätajte si, tie tri etapy 
cesty, to všetko ustalo. Najprv zákon a všetko muselo ustať, aby Jozua ... a Jozua 
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znamená to isté ako Ježiš, Jehova - Spasiteľ, ktorý ich vyviedol z ich púšte do 
zasľúbenej zeme.

Nechcem nesúhlasiť  s  učenými,  ale  mnohí  sú  presvedčení,  že  zasľúbená  zem 
predstavuje nebo. Nemohla by predstavovať nebo. Nemohla, pretože oni tam mali 
vojny a problémy a zmätok a všetko možné, v zasľúbenej zemi. To nepredstavuje 
tá zasľúbená zem.

Ale  všimnite  si,  tesne  predtým  ako  vstúpili  do  zasľúbenej  zeme,  všetky  tie 
rozdiely,  ktoré  povstali  medzi  nimi  ...  Oni  mali  ... Jedným  z  najväčších 
problémov bol Kórach. On nechcel vodcovstvo tohoto jedného muža. Dátan, 
a ako oni vystúpili  pred Mojžišom a snažili  sa mu povedať, že „posolstvo 
musí znamenať toto," a dávali mu iný výklad, svoje vlastné názory, že čo to 
znamená. A oni všetci zahynuli. Všetci. Ježiš povedal: "Oni všetci zahynuli." Oni 
povedali: "Naši otcovia štyridsať rokov jedli mannu na púšti."

PARADOX, Phoenix.AZ, 17.1.1965, 0042-0064

HĽAĎME NA CIEĽ

Veríme, že ten veľký čas, keď zbrane budú zložené naposledy a údery zaznejú 
naposledy,  je to skoro na dosah, keď Kráľ Ježiš príde a prevezme vládu tu na 
zemi. A my všetci na to očakávame. A preto máme tieto zhromaždenia, a to je 
dôvod, že sme všetci spolu zhromaždení, pretože máme niečo spoločné, o čom 
chceme hovoriť. Pretože našim kľúčovým bodom je Ježiš Kristus, Syn Boží. A 
ak by som hľadel v terajšom čase na veci, ktoré sú teraz, bol by som veľmi  
zastrašený. Ale naučil som sa raz jednu lekciu, malú vec, o ktorej som počul od 
jedného človeka. Najlepšiemu ciklistovi mali darovať bicykel Schwinn. Neviem, 
či som to niekedy hovoril v tomto zbore medzi vami alebo nie.  

Chlapec, ktorý dokázal prejsť na bicykli po dvanásť palcov širokej doske [30cm] a 
sto jardov dlhej [90m], mohol dostať nový Schwinn bicykel. A mnohí chlapci z 
okolia toho mesta si mysleli, že to dokážu prejsť a vyhrať tú súťaž. A mali tam 
jedného  malého  chlapca,  ktorý bol  tak  trochu slaboch.  Oni  si  boli  istí,  že  on 
nevyhrá. Tak všetci tí chlapci išli na svoje... Jeden po druhom skúšali prejsť tú 
trasu a všetci popadali okrem toho malého chlapca. On prešiel na koniec tej dosky,  
zosadol,  vyhral  nový Schwinn bicykel.  Všetci  tí  chlapci  sa zišli  okolo neho a 
pýtali sa: „Ako si to urobil?" On odpovedal: „Tak, kamaráti, poviem vám, čo ste 
urobili."  Povedal:  „Keď ste vyštartovali  ...  (oni  ich trochu potlačili,  aby mohli 
vyštartovať, podržali a nechali ich vyraziť) Povedal: „Vy ste sa takto pozerali dole,  
pokúšali ste sa udržať bicykel na doske." Ale povedal: „Ja som si vôbec nevšímal 
čo  je  tu  dole.  Ja...  Vidíte,  keď to  robíte,  ste  z  toho nervózni,"  a povedal: 
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„spadli ste." Povedal: „Ja som len nasmeroval svoj zrak na koniec a držal 
som sa v tom smere do konca." To je to. Ak sa rozhliadame okolo, bratia,  
začíname byť nervózni, ale hľaďme na cieľ, na koniec. 

Chcem aby ste vedeli, že ja... toto bol môj motív, a môj cieľ, Slovo Božie. Môj 
motív je, aby som sa Jemu páčil. A ja nemôžem počúvať na všetko a pritom 
veriť Božiemu Slovu; tak isto ani nemôžem počúvať na všetko možné a páčiť 
sa Bohu. Mojím motívom je poznať Jeho Slovo a páčiť sa Bohu, tým že Mu 
budem slúžiť podľa Jeho Slova. Nie žeby som mal niečo proti ... Nuž, každý kto 
tu je, kto sa narodil z Ducha Božieho, ktorý je v tej Vyvolenej skupine, možno že 
bol metodistom, baptistom, presbyteriánom, letničným, či čímkoľvek. Nuž, vy to 
viete. Vy to viete. Tak potom budete vidieť, keď poviete, "Vyjdi von ku ním," to je 
to čo musíte urobiť. Ak zasejete semeno, niekto tam je; jedného dňa bude žatva. 
To padne ... Niektorí z toho pôjdu naspäť a povedia, "Á, on nie je nič iné ako ... on 
je zvodca." Či nepovedali oni to isté o Pánovi? "Nič na tom nie je." No dobre,  
prečo to potom nechcete skontrolovať so mnou? "On nie je nič iné ako zvodca."  
Skontrolujte to potom so Slovom. Vidíte, ak je to nie Slovo, potom je to klamstvo,  
vidíte. Nuž, ak sa vaša teológia líši od Slova, potom nie je správna.  

SKRYTÝ ŽIVOT, Chicago.IL, p6.10.1955, 0006,0007; VYPOVEDANÉ SLOVO JE ORIGINÁLNE 
SEMENO, 1.časť, Jeff.IN, r18.3.1962, 0260  

JEDNO JE POTREBNÉ

Ak kedy bola doba denominačnej horlivosti, potom to bolo v tejto tragickej dobe. 
Správy Komenského nám ukazujú mnoho z tejto éry.  Komenský napísal knihu 
“JEDNO JE POTREBNÉ”. Prirovnáva svet k labyrintu a ukazuje, že cesta von z 
neho spočíva v opustení všetkého, čo nie je potrebné, a zvolenie toho jedného 
potrebného, Krista. Hovorí, že veľký počet učiteľov je príčinou mnohých siekt, 
pre ktoré už čoskoro nebudú žiadne mená. Každá cirkev považuje seba za tú 
pravú alebo aspoň za jej najčistejšiu, najpravdivejšiu časť, hoci jedna druhú 
s  horkou nenávisťou prenasledujú. Nie  je  medzi  nimi  nádej  na zmierenie,  v 
nepriateľstve sa stretávajú s ešte nezmieriteľnejším nepriateľstvom. Z Biblie kujú 
svoje rozličné ustanovenia viery, tieto sú ich pevnosťami a ich ohradami, za 
ktorými  sa  skrývajú  a  bránia  každému  útoku. Nechcem  povedať,  že  tieto 
vyznania viery, hoci vo väčšine prípadov musíme pripustiť, že je to tak, sú samé o 
sebe zlé, avšak stanú sa nimi, pretože živia oheň nepriateľstva. Iba odstránením 
všetkých týchto vecí by bolo možné zahojiť rany cirkvi. 

“Tento  labyrint  siekt  a  rozličných  vyznaní,  ku  ktorým  ľudia  patria;  záľuba  v 
diskutovaní...  Čo  tým  bolo  dosiahnuté?  Bol  niekedy  urovnaný  jediný  spor 
učencov? Nikdy. Ich počet iba vzrastá. Satan je tým najväčším sofistom. Nikdy 
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nebol v slovnom boji porazený. V bohoslužbách je obyčajne viac počuť ľudské 
slová ako Božie.  Každý kecá tak, ako sa mu zaľúbi,  alebo zabíja čas učenými 
výkladmi, aby boli vyvrátené názory ostatných. O znovuzrodení a o tom, ako musí 
byť  človek  pretvorený  v  obraz  Krista,  aby  mohol  byť  účastný  Božskej 
prirodzenosti (2. Petra 1:4), je zriedka niečo povedané. Z moci kľúčov, ktoré boli 
dané cirkvi,  cirkev stratila takmer všetku moc na zviazanie,  ostala  iba moc na 
uvoľnenie... Sviatosti dané ako symbol jednoty, lásky a nášho života v Kristovi sa 
stali predmetom najhorkejších konfliktov, príčinou vzájomnej nenávisti a stredom 
sektárstva...  Skrátka,  kresťanstvo  sa  stalo  labyrintom.  Viera  bola  rozdelená  na 
tisíce  malých  dielov  a  vy  budete  označený  za  heretika,  ak  niektorý  z  nich 
neuznáte... Čo môže pomôcť? Len to jedno, čo je tak potrebné - návrat ku 
Kristovi. Hľadenie na Krista ako na jediného vodcu a kráčať v Jeho stopách, 
odložiť všetky ostatné  cesty  nabok,  až dosiahneme ten cieľ  a  dôjdeme do 
jednoty viery. (Efežanom 4:13). Tak, ako nebeský Majster postavil všetko na 
pôde Písma, tak by sme mali my opustiť všetky zvláštnosti našich špeciálnych 
vyznaní a uspokojiť sa so zjaveným Slovom Božím, ktoré patrí nám všetkým. 
S Bibliou v ruke by sme mali zvolať: Verím tomu, čo Boh v tejto knihe zjavil, 
budem poslušne plniť Jeho príkazy, dúfam v to, čo On zasľúbil. Kresťania, 
počujte:  Existuje  len  jeden  život,  ale  smrť  k  nám  prichádza  v  tisícich 
podobách.  Je  iba  jeden  Kristus,  ale  je  tisíce  antikristov...Teda  vieš,  ó, 
kresťanstvo, čo je to jedno, čo je potrebné? Buď sa navrátiš späť ku Kristovi, 
alebo ideš v ústrety zničeniu rovnako ako antikrist. Ak si múdry a chceš žiť, 
nasleduj Vodcu života."  

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 07.K / ODSÚDENIE, n, 7.V-072, 0768 

NEPRIPODOBŇUJTE SA TOMUTO SVETU...

Ó, práve som minule kázal „Filter rozumného človeka," všetci ste to čítali, vidíte, 
„produkuje  chuť  svätého  muža."  Pomyslite,  bratia.  Čokoľvek  robíte,  myslite! 
Efežanom 5:26, tam je to povedané.  

A hovorili, hovorili sme o tom slove predurčený, vidíte, mnohí z ľudí sa na tom 
potkýnajú. To je Božie Slovo. On, On to používa, „lebo sme predurčení Slovom 
Božím." A to, my v tom... Keď ste predurčení, to sa musí stať, lebo to je to, že 
Boh, Boh vás vybral, lebo On vedel, čo budete robiť od počiatku.  

A nenechajte  Diabla,  aby vás  postriekal  vzdelaním a  jedom a  takými  vecami, 
„Musíš byť moderný. Musíš byť toto." Vy nemusíte byť nič iné len synovia a 
dcéry Božie. A ak ste narodení z toho Slova, ste nimi. Všimnite si ten postrek na 
... Ak vezmete nejaké semeno, dobré semeno a postriekate ho, to ho... to ho 
zabije. A keď vás oni z vrchu postriekajú týmito denominačnými vecami, to zničí 
ten vplyv toho originálneho Slova. Ak vám povedia, „Musíš robiť toto. Prečo, 
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iné dievčatá to robia. Iní muži to robia." Neverte tomu. To zničí Boží vplyv toho 
Slova na vás. Viete to.  

Náš  text  hovorí, „Nepripodobňujte  sa,"  nenechajte  sa  postriekať,  „ale  sa 
premeňte," to semeno, ktoré je vo vás.  

Dnešní ľudia sa správajú, ako keby ani neverili, že je Boh. Vedeli ste to? Oni tak  
konajú. No, ja ich nechcem nazývať bláznami, ale oni sa tak správajú. Lebo Žalm 
14:1 hovorí, „Blázon hovorí vo svojom srdci, ´Nie je Boh.´" Nemali by ste niekoho 
nazývať  bláznom.  Samozrejme,  oni  tak  konajú,  ako  keby nimi  boli,  lebo  oni 
ne... Oni sa správajú. Ako keby nebol Boh. Toto Slovo je proste ignorované.  

Pozrite, minule ma tu zavolali do tej miestnosti, aby som sa díval ... Billy Paul,  
myslím, alebo niekto z nich, mi povedal, že dávajú nejaký náboženský program v 
televízii.  

My nemáme televízor. Ani nikdy žiaden nebude v mojom dome. Ale bolo tam... 
Ak ho chcete, to je na vás. Ale Boh mi povedal, aby som to nerobil.  

A keď sme sa tam presťahovali, boli sme v podnájme u tejto milej starej sestry, 
ona má televízor, pretože ho musia mať, aby mohla prenajímať svoj dom. A ja som 
ich nechal sledovať ten náboženský program a oni ma zavolali a povedali, že tam 
spievajú nejaké evanjelizačné piesne.  

A vy hovoríte o skupine tých „Riki-ov" [Typicky svetskí ľudia], správajú sa ako 
títo a nazývajú sa speváci evanjelizačných piesní. Bolo to zneváženie Ježiša 
Krista. Keby ste to videli, ako sa správali, triasli sebou a tieto Riki účesy a všetko 
možné, viete. To, to proste vyzeralo... to vyzeralo ako výsmech!  

Kain bol takou osobou. Nábožný v skutkoch, samozrejme. Ale mal v sebe zlé 
semeno,  vidíte  a  preto  to  prinieslo  semeno  hada.  Satan  „syčal"  nad  týmto 
semenom Edenu, a to prinieslo Kaina. On naň položil svoj jed.  

On,  Kain,  poznal  dokonalú  vôľu Božiu.  On poznal  dokonalú  vôľu Božiu. 
Kain ju poznal. No tak? Ale, on ju odmietol robiť, potom dokázal, že je tým 
semenom hada. Keď videl  dokonalú Božiu vôľu, on to odmietol. On videl,  že 
Boh potvrdil  Ábelovo posolstvo. On vedel,  že to  bola Božia vôľa.  Vidíte? On 
videl, že Boh potvrdil Ábelovo posolstvo. A čo mu Boh povedal? On len, On 
povedal, „Rob to isté, uctievaj ako tvoj brat a budeš robiť dobre." Ale či on ... on 
videl dokonalú Božiu vôľu, ale on to nechcel. Vidíte? On chcel k tomu niečo 
pridať.  
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A títo teológovia vidia túto Bibliu, čítajú ju, ale oni To nechcú robiť. Vidíte? To 
ukazuje  to  semeno  hada. Oni  to  videli  potvrdené,  a  tak  jednoducho  pred 
ľuďmi, ale zdá sa, že ľuďom je tak ťažko pokoriť sa pred Slovom Božím.  

Nestretávate sa všetky s tým, keď sa rozprávate, vy ženy, s dievčatami, o nosení 
dlhých vlasov a oni hovoria, „Prečo máš dlhé vlasy?" Vidíte? „Prečo nosíš takú 
dlhú  sukňu?"  Idete  a  rozprávate  sa  s  nimi,  ony  zaobchádzajú  s  vami  trochu 
chladne. Je to tak? Vidíte, oni vedia, že je to správne, ak je v nich niečo z dámy. 
Vidíte? Oni  vedia,  že  je  to  správne.  Ale,  vidíte,  oni  sa  nevedia  pred  Tým 
pokoriť. Vidíte, to je to.  

Vidíte,  ako  to  urobil  Kain?  On  sa  nemohol  pokoriť  pred  potvrdeným  Božím 
Slovom. On to nemohol urobiť.  

Ó, dokonca letniční hovoria, „Sláva Bohu! Haleluja! Strihám si vlasy a hovorím v 
jazykoch!" Aha! To ukazuje, že práve tam je niečo zlé. Vidíte, to semeno prináša 
niečo odlišné.  

Ale  Semeno  nemôže  ...  Semeno  Božie  nemôže  priniesť  ženu  s  nakrátko 
ostrihanými vlasmi. To nemôže. Jednoducho nemôže, lebo Biblia tak povedala. 
Vidíte, to nemôže. Nie, veru. No, to vyzerá, že je tak ťažké pokoriť sa pred Božím 
Slovom. 

MOC PREMENY, Prescott.AZ, r31.10.1965, 0236-0251 

VÄZEŇ KRISTOV ČAKÁ NA DUCHA, TO ROBÍ ROZDIEL

A to je to, kde tak veľa ľudí dnes prináša pohanenie na Slovo. Oni vychádzajú 
s ambíciami. Koľko prebudení kvôli takejto veci stroskotalo, pretože evanjelista 
nečaká, aby videl, čo má Pán do povedania! Niektorí z nich povedia, "Prídi ku 
nám," a oni hneď idú, pretože to združenie povedalo, "Choď." A Duch Svätý by 
povedal niečo iné. Jednako, ambícia toho človeka je stať sa štátnym presbyterom, 
alebo  niečím  iným,  alebo  starším,  alebo  biskupom,  alebo  niečím  čo  by  ho 
potiahlo, "Musíš ísť." A jednako, on vie lepšie. Duch Svätý hovorí, "Poď sem." 
Vidíte? On je zapriahnutý ku svojej organizácii. On je väzňom tej organizácie.  

Ale ak by bol zapriahnutý s Kristom, on je  vedený Duchom Svätým. On...?... 
Vidíte? On je ujarmený, väzeň. To nerobí žiadny rozdiel čo niekto iný hovorí, to je 
zvučiaca mosadz a cvendžiaci symbol. On počuje len Boží hlas a on hovorí len 
keď To vychádza. On nehovorí nič.  

Niekto povie, "Ó, ó, brat Jones!" Brat Roberts, alebo niekto, títo veľký mužovia v 
našej  krajine dnes,  ako  Tomy Hicks,  alebo  Oral  Roberts,  alebo Tomy Osborn, 
niektorí z tých veľkých evanjelistov. Ak by niekto povedal, "Príď ku nám Tomy. 
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Ty si  veľký muž  Boží,"  alebo  Oral.  A ja  mám  strýka,  ktorý  tu  leží,  celý  je 
zviazaný.  A on je  chorý.  Ja chcem, aby si  sem prišiel.  Verím,  že máš silu  ho 
uzdraviť." Vidíte? A možno Duch Svätý by mu povedal, "Nie teraz."  

Ale jednako pre priateľstvo toho človeka, on je povinný ísť s ním. Ak by on nešiel, 
stane sa nepriateľom tomu človekovi. Ten človek povie, "No, on išiel ku tomu a 
tomu, aby uzdravil to dieťa alebo toho chlapca. Viem, že to urobil. A ja som bol 
jeho priateľom, veľa rokov, vidíte, a ku mne neprišiel."  

Ale ak je on prinútený od Ducha Svätého aby nešiel, je lepšie aby nešiel, ak je 
ujarmený pre Boha. Jeho priateľ, on ho miluje. Ale pre neho je lepšie, aby bol 
vedený Duhom Svätým ísť tam, pretože inak to aj tak neurobí nič dobré. Zažil 
som to veľa krát.  

Ale  Pavol  len  čakal  na  Ducha,  aby mu  povedal  čo  robiť.  "Čakal  na  Ducha," 
povedal. On sa jednej noci postavil a kázal. A on odtiaľ vyšiel. Uvidel chromého 
človeka. A celkom zrazu, Duch ku nemu prehovoril a on povedal, "Poznávam." 
Ako?  Tým istým spôsobom, ktorým poznal,  že stroskotajú na ostrove.  Vidíte? 
"Poznávam, že máš vieru, aby si bol uzdravený. Postav sa na svoje nohy. Ježiš  
Kristus ťa uzdravil." Vidíte? Tu to máte. On bol... On bol ujarmený. Mohol mať 
týždenné prebudenecké zhromaždenie a nič by sa nestalo, ale jednako on čakal 
na Ducha Svätého čo povie. Vidíte? On bol ujarmený ku tomu volaniu.  

No, vy poviete, "Brat Branham, ty odsudzuješ to čo si povedal v nedeľu, o tom že 
si čakal po celý ten čas."  

A ale, pamätajte, to bol Duch Svätý, ktorý hovoril ku mne tam na ceste a povedal,  
"Posielam ťa späť medzi tých chorých a utrápených." Vidíte? To je poslušnosť 
Duchu Svätému. Ja som tam nešiel, až kým mi On nepovedal, aby som to 
urobil. Ja som čakal na TAK HOVORÍ PÁN, až som dostal TAK HOVORÍ 
PÁN. No, to je rozdiel. Vidíte? No, To robí rozdiel. Áno.  

On čakal na Slovo Pánovo. On bol tlačený v Duchu, aby robil len to, čo bola 
Božia výzva, potom sa on stal väzňom Ježiša Krista. Priatelia, ak by sme sa len 
mohli stať väzňami!  

Viem, že je horúco. Ale rád by som spomenul trochu viac charakterov, ak by ste 
chceli.  Mám ich tu zapísaných asi  šesť alebo osem. Ale rád by som spomenul 
ďalší charakter alebo dva.  

Vezmime charakter Mojžiša. On sa narodil ako vysloboditeľ. A on to vedel, že sa 
narodil ako vysloboditeľ.  
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Ale predtým ako budem hovoriť o Mojžišovi, rád by som urobil toto prehlásenie, 
že Boh vždy musí vziať nejakého muža, ktorý Mu bude verne slúžiť, aby bol 
Jeho väzňom. Ten muž sa musí vzdať každej ambície, ktorú má, všetkého čím 
on je, každú vec, svoj život, dušu, telo, vôľu, ambície a všetko ostatné a stať 
sa úplne väzňom Krista, ktorý je Slovom, aby slúžil Bohu.  

Možno musíte chodiť odlišne od vášho lepšieho posúdenia. Možno, v určitej 
organizácii  si  možno myslíte,  že oni  vás  povýšia  a  dajú vám niečo  veľké,  že 
možno zažiarite. Ale kde zistíte, že sa nachádzate? Po chvíli nachádzate samých 
seba porazených, až kým Boh môže dostať človeka, ktorý sa chce stať pre 
Neho väzňom.  

Boh hľadá väzňov. On to vždy robil. Môžete si to vyhľadať cez Písmo. Človek 
musí byť Kristovým väzňom, napriek všetkému. Preto nemôžete byť spojení 
s ničím iným okrem Krista, ani s vaším otcom, vašou matkou, vaším bratom, 
vašou sestrou, s vaším manželom, vašou ženou, s nikým. Vy ste spojení len s 
Kristom a len s Ním, potom vás Boh môže použiť. Až dovtedy, vy nemôžete.  

PAVOL, VÄZEÑ JEŽIŠA KRISTA, Jeff.IN, 17.7.1963, 0113-0116

BOŽÍ ZÁKON - PRIJAŤ POTVRDENÉHO SLUHU

...Izaiáš  9:6  hovorí: "Dieťa  sa  nám narodilo,  syn  nám je  daný;  A nazvú  Jeho  
meno:  Radca,  Knieža  Pokoja,  mocný  Boh,  Otec  večnosti,  a  Jeho  kráľovstvu  
nebude konca, a vláda bude na Jeho ..."Na čom? [Zhromaždenie odpovedá, "Na 
Jeho pleci".] To je časť Jeho Tela. To je Jeho Telo, či nie? Jeho plecia sú Jeho 
Telom. V čom sa nachádza tá vláda na zemi? - v Jeho Tele. Svätí budú súdiť 
svet. Je to pravda?

Pavel povedal, "Či sa opováži niekto z vás,  kto má spor s iným, súdiť sa pred  
nespravodlivými a nie pred zborom?" Je to tak. Svätý budú súdiť svet. Kde na čom 
bude tá vláda? - na pleciach, Jeho Tela. Vláda na Jeho pleciach. To je časť tela.  

Čo to je? - Jeho moc na zemi. Božia moc na zemi, to je Jeho Slovo, ktoré sa 
stalo telom v Jeho Tele tu na zemi, a uskutočňuje to. Mojžíš...

Počúvajte,  vynecháme niečo z toho. Boží poslovia stále boli odmietnutí. Veríte 
tomu? Mojžíš bol odmietnutý. Je to tak? Ježiš bol odmietnutý. A Lukáš povedal, v 
10:16 (ak si to chcete poznačiť, v poriadku) - odmietnutý; 1.Samuelova 8:7, Božie 
Posolstvo bolo odmietnuté.  Boh mal  posla,  proroka,  ktorý sa nazýval  Samuel. 
Veríte tomu? Odmietli jeho i jeho Posolstvo. Oni prijali svet. To je zákon Boží. To 
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ide - neviem či to povedať alebo nie. Toto je Boží zákon. Boží zákon, to je prijať 
potvrdeného sluhu. Dokážeme to za chvíľu. Chcem vziať niektoré tu z týchto 
miest Písma: Ján 13: 20. Pozrime sa len; Mám tu niečo poznačené. Ja len - niečo - 
prišlo mi to na myseľ hneď potom - Aha, tu to máte.

"Amen, amen vám hovorím, že ten, kto prijíma toho, koho by som poslal, mňa  
prijíma; a kto mňa prijíma, prijíma toho, ktorý mňa poslal."

Potvrdený sluha. Ó, brat, rovno tu, leží okolo tisíc kázní. Vidíte? Je to tak. Ó, to je 
zákon Boží; PRIJAŤ TO!

Samuel prišiel tam dole a povedal, "Chcem sa vás niečo opýtať. Povedal som vám 
niekedy  niečo  v  Mene  Pánovom,  čo  by  sa  nebolo  stalo?"  "Nie."  "Vzal  som 
niekedy nejaké ofery, aby som postavil veľké budovy a robil veľa veľkých vecí, a  
oslávil seba samého?" "Nič také!" Či dokázal Boh, že odpovedal na Slovo, ktoré 
som povedal?" "Áno!" "Tak, prečo ma potom nepočúvate?“

Ježiš povedal farizejom ... "My vieme, že si sa narodil zo smilstva." On povedal,  
"Kto z vás Ma môže usvedčiť z hriechu? Dovoľte Mi ukázať vám Božie Slovo a 
uvidíme, či Mu budete veriť. Uvidíme, či To Boh potvrdzuje vo vás. A dovoľte Mi 
povedať o Sebe. Ak Ja hovorím Sám od Seba, tak Som klamár; ale ak hovorím z 
Boha a Boh hovorí cezo Mňa, skrze Jeho Slovo, potom je to Pravda. Tak potom, 
kto verí Slovu Božiemu: Ja alebo vy?" Aha! Tu to mali!

Ježiš povedal, "Ten kto prijíma tých, ktorých som Ja poslal, Mňa prijíma." A teraz 
- tých ktorých On posiela. "A tí, ktorí Mňa prijímajú, prijímajú Toho, ktorý Ma  
poslal." Prajem si, aby sme mali čas zdržať sa pri tom.

Vy môžete slúžiť Bohu jedine, keď ... vy môžete slúžiť Bohu jedine, keď - veríte  
sluhom, ktorých Boh posiela. Vy na zemi môžete slúžiť Bohu jedine (vidíte), 
keď vám Boží  sluhovia,  ktorí  sú  poslaní  na  zem,  skrze  božskú inšpiráciu 
vykladajú Slovo.

Veríte tomu? Chcete si na tú tému poznačiť niektoré miesta Písma? 1.Korinťanom 
4:16. Pavol povedal, "Nasledujte mňa, ako ja nasledujem Krista." Tak isto, 11:1; 
Lukáš 10:16. Vidíte čo On povedal; čo tam Ježiš povedal. Lukáš 10:16. Verím, že 
sme tu celkom tesne pri tom. Pozrime sa ešte raz, čo to tu hovorí. Lukáš 10:16, 
zatiaľ čo si oni zapisujú tie ostatné miesta. Nuž, to je 1 Korinťanom 4:16 a tiež 11. 
1 a Lukáš 10:16. No, prečítajme to. Idem tu do Lukáša 10:16, len to prečítam, 
zatiaľ čo sa všetci dívate teraz na tie druhé, len za chvíľu. No dobre, tu to máme.

"Kto vás počúva, mňa počúva, a kto vami  pohŕda, mnou pohŕda: a kto mnou  



42                                      ZLATÉ HRUDKY, 2.časť       

pohŕda, pohŕda tým, ktorý ma poslal."

To dokazuje, že Boh hovorí Svoje Posolstvo skrze Svojich sluhov. Vždy to tak 
robil; je to tak.

Nuž, moc veriacej cirkvi: Kristus má všetku moc na nebi i na zemi. Veríte 
tomu? Čo potom, ak je On vo vás? Má Kristus všetku moc? Matúš 28:18. V 
poriadku. 

On je to Semenové-Slovo vo Svojom Tele,  a On v nás,  sa stáva Semenovým-
Slovom v nás. Čo -všetko čo bol Boh, On prelial do Krista, a všetko čo bol 
Kristus, bolo preliate do Cirkvi; to je tá moc.

PEČAŤ

Pečať  znamená  ...  toto  sú  slová,  ktoré  mám  zo  slovníka. Pečať  znamená 
"dokončené  dielo." A keď  bude  zlomená  tá  Siedma  Pečať,  tajomstvo  Božie, 
ktoré je zapečatené v týchto tajomných Pečatiach je dokonané. Až do toho dňa, 
keď tá Pečať bude zlomená ... a potom je zjavené, čo je vo vnútri toho. Ak je ten  
človek zvedavý, čo je vo vnútri toho vagónu ... Poviete: "Tam je možno to a to. 
Tam môže byť ..." On predpokladá. Ale keď je tá pečať zlomená a dvere otvorené,  
my vidíme potom do vnútra a vidíme presne, čo je tam. Vidíte to? A to sa stane len 
v tom poslednom čase.  

Ďalšia vec, čo slovo pečať znamená je "vlastníctvo." Vidíte, tá pečať dala na to 
určitú značku, ktorá ukazuje, komu to patrí. Keď ste vykúpení Krvou Ježiša Krista 
a zapečatený Duchom Svätým, už viacej nepatríte do toho sveta ani do ničoho, čo 
prináleží do toho sveta. Patríte Bohu.  

Ďalšia vec, čo slovo pečať znamená je "bezpečie." Pečať pre vás znamená, že 
ste bezpeční. Nuž vy, ktorí neveríte vo večnú bezpečnosť, ja neviem. Ale teraz ...  
ale pečať znamená bezpečie do svojho miesta určenia. Beda tomu, kto by sa snažil  
porušiť tú pečať! A Pečať Ducha Svätého nemôže byť porušená.  

Počuli ste ma povedať, že ľudia hovoria: "Diabol ma doviedol do toho, že som to 
urobil." Nie, nie, diabol to neurobil. Ty si len nebol zapečatený. Pretože, keď si 
zapečatený, on je vonku za tou pečaťou. Tak veru. Vidíš? Nuž, ty si vyšiel von 
ku nemu. On sa nemohol dostať ku tebe, pretože jediný spôsob, ako sa dostať ku 
tebe je prejsť cez ten istý proces, cez ktorý si ty prešiel. On by musel byť spasený,  
posvätený a naplnený Duchom Svätým, potom by bol tvoj brat. A tak, vidíte, tak 
on to neurobil. Nie, nie. Ty si len išiel ku hraničnej čiare a vrátil  si sa naspäť, 
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žiadostivý po veciach tohoto sveta. Neprešiel si celú cestu do Kanaánu, vidíš, 
cez Jordán - aby si zomrel samému sebe. Vidíš?  

A v Ňom nie je žiadna smrť, v Ňom nie je žiaden smútok, v Ňom nie žiadna 
únava, v Ňom nie je žiaden hriech, v Ňom nie je žiadne choroba, v Ňom nie je 
žiadna smrť. My sme v Ňom. Ak sa ti satan snaží podať niečo ako je choroba, len 
vezmi svoj Znak a použi ho. Ó! Vezmi svoj Znak a použi ho, že ty si vykúpený 
produkt Ježiša Krista. Ten Znak znamená, že tvoje cestovné je zaplatené. On 
hovorí,  “Keď  zomrieš,  si  stratený.”  Povedz  mu,  “Mýliš  sa.  Ja  som vykúpený 
produkt. Som vykúpený produkt. Mám Znak.” Čo je Znak? On vie, čo to je. 
Jeho neoklamete, on vie, čo to je. No, mohli by ste sa rozprávať s niektorými  
týmito kazateľmi a oni by vám oponovali. Satan nie, on to veľmi dobre vie. Ó, 
áno. On proti tomu prišiel dva alebo tri razy, viete a urobil pri tom chybu, pri tom 
pokúšaní. Satan vie, o čom hovoríte. Len ukážte ten Znak, on utečie. To je preto, 
že... Čo to je? To je zapečatený produkt. On to nemôže narušiť a otvoriť a dať 
tam  niečo,  čo  nie  je  správne.  Povedzte,  “Daj  tie  ruky  preč,  ja  som 
zapečatený.”  

Ste tam zapečatení, ste pod krvou. Nevychádzate viac stade. A čo ste potom? 
Boží  syn v Božej  rodine,  vpečatený tam skrze  Ducha Svätého.  Diabol  vás 
nemôže dostať, keby aj chcel; lebo ste mŕtvi, tá časť z vás, ktorou bol váš starý 
manžel je mŕtva; a vy ste pochovaní a váš život je skrytý v Bohu skrze Krista a  
zapečatený Duchom Svätým. Ako vás dostane? Ako sa dostanete von? Ste tam! 
Sláva! Teraz to nechám; to stačí aby ste vedeli o čom hovorím.  

MEDZERA MEDZI CIRKEVNÝMI VEKMI A PEČAŤAMI, Jeff.IN, v17.3.1963, 0035-0038; ZNAK, 
Jeff.IN, r1.9.1963, 0161; JEDINÉ BOŽIE PRIPRAVENÉ MIESTO NA UCTIEVANIE, Shreveport.LA,  

r28.11.1965, 0250

JEDINÉ, ČO MUSÍŠ UROBIŤ, JE VÔJSŤ A VERIŤ

Veriaci v Kristovi je bezpečne chránený. Amen. Nie na základe svojich zásluh, 
ale na  základe  svojej  poslušnosti,  poslušnosti  vojsť  do  archy.  Jediná  vec, 
ktorú musel Noe urobiť bolo vojsť do korábu. On nemusel ani zavrieť dvere, 
Boh  to  urobil  sám. Vojsť  do vnútra,  to  je  to  jediné,  čo  veriaci  robí,  chodí 
vierou v Krista. Boh sa stará o ostatné. "Ten, kto počuje moje slová a verí tomu,  
ktorý ma poslal, má večný život, a nepríde na súd, prešiel zo smrti do života, do  
archy, je bezpečný na veky." Amen. Nech ju súd kolísa, kde chce.  

Predstavujem si ako sa archa kymácala hore dole a všelijako ináč, ale Noe bol v 
bezpečí  pretože tá  smola bola medzi  ním a súdom. A dnes  Krv Ježiša Krista,  
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Božieho Syna, stojí medzi nami a všetkým súdom. Amen.
"Nebude odsúdený, ale prešiel zo smrti do života."
Amen. Prečo? Pretože je v arche. Aký dokonalý obraz!  
Stromy sú zoťaté. To je spôsob, ako sa to robí vo svete. Najprv sa zotne strom. Tak 
je to s každým človekom, ktorý prichádza na svet, rodí sa v hriechu, sformovaný v 
neprávosti, prichádza na svet hovorí klamstvo, nehotový, nemilý, bezbožný, preč 
od Boha, odcudzený, bez nádeje, bez Krista, zomierajúci, ide do hrobu hriešnych,  
hotový na  súd. Potom prichádza  Slovo,  ostrejšie,  než  akýkoľvek  dvojsečný 
meč, zotína ten strom, osekáva ho, odtína všetky tŕne a pichliače,  vytína z  
neho tú najlepšiu časť a to je poddajné v ruke Staviteľa, Krista!  

Jeho život bol potom vyliaty na Golgote, aby skrze vyliatie krvi, mohol vykonať 
zmierenie aby ochránil človeka, ktorý je v arche bezpečia. Ó. Čo za obraz. Potom 
podľa rozkazu na to bola daná smola, lebo inak by to nasiaklo vodou. Chcem aby 
ste si toto všimli. Niekto len hovorí: "Dobre,  ja verím Slovu.   Ja si vezmem zo   
Slova to alebo tamto." Bez krvi ste ponechaní vo svete. Nezáleží ako veľmi ste 
v  arche,  aký  kus  archy  alebo  akou  doskou  ste,  musíte  byť  zasmolení, 
nasiaknutí,  celí  nasiaknutí  Duchom  Svätým,  aby  to  nevpúšťalo  dovnútra 
svet.  

Chcem potom aby ste si všimli, aké je to nádherné. Potom podľa poriadku, musel 
tam byť zoťatý iný strom, príbuzný,  a bol bitý až kým z neho nevyšla všetká 
živica. A táto živica bola potom vyliata na ten druhý strom, ktorý bol zoťatý 
aby ho chránila. Amen. Ako dlho? Aha, ten hriech pred šesť tisíc rokmi ...  

A ešte dnes vidieť tú starú archu odpočívať na vrchole hory. Žiadne iné drevo to 
nikdy nevydržalo  ani  nevydrží.  Prečo?  Pretože  bolo  natreté  smrťou iného.  Tá 
archa stále stojí, natretá smolou zvonku i zvnútra ako pamätník toho, čo urobí 
smola. Aký dokonalý obraz na Krista a pozíciu veriaceho v Kristovi, potom čo raz 
vošiel  do  Krista,  natrený  z  vonku  ...  Všetko  čo  musíte  urobiť  ...  Archa  je 
pripravená. Jediné, čo musíte urobiť je vôjsť a veriť. Všimnite si Noeho keď 
vošiel do korábu. To bolo to jediné čo musel urobiť, vojsť dovnútra. Boh zavrel 
dvere a on bol v bezpečí zatiaľ čo prebiehal súd. Boh zavrel a Boh otvoril. To je 
veriaci v Kristovi dnes.  

ARCHA, Jeff.IN, 22.5.1955, 0064-0069 

BOH SÁM VYPLŇUJE SVOJE SLOVO

Všetko, to nikdy nezomrie, to sa neustále rozvíja. Od samotnej tej udalosti, po 
tú fotografiu, kde Ježiš stojí a díva sa na nás a teraz presne na Hore Zapadajúceho 
Slnka a to Svetlo západu slnka. Večerné Svetlo prišlo, Boh potvrdzuje Samého 
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Seba. Čo to je? To je skutočnosť, že Boh a Kristus sú Jedno. Tá biela ... Koľkí 
ste to videli, tú bielu parochňu na Ňom, ako sme hovorili v Zjavení 1? Vidíte? 
Najvyššie  Božstvo,  Najvyššia  Autorita!  Žiadny  iný  hlas,  žiadny  iný  boh,  nič 
iné. “V Ňom prebýva plnosť Božstva telesne.” Sami Anjeli boli Jeho parochňou. 
Amen. 

 Čo sa stalo na Hore Zapadajúceho Slnka? Boh potvrdzuje Svoje Slovo. To je to, o 
čom je všetok tento rozruch. Všimnite si, Boh znovu potvrdzuje Svoje zasľúbené 
Slovo,  zo  Zjavenia  10:1-7: “A vo  dňoch,  kedy  bude  znieť  Posolstvo  siedmeho  
anjela,  dokoná  sa  tajomstvo  Božie.” To  ukryté  tajomstvo  Zjavenia  10:1-7, 
posledné posolstvo do posledného cirkevného veku. Vypĺňa sa presne, v tomto 
veku Ev. Lukáša 17:30: “Deň, keď sa zjaví Syn človeka.”  
“A povstanú falošní proroci a falošní kristovia a ukážu veľké znamenia a zázraky,  
že by to zviedlo aj vyvolených, keby to bolo možné.” Ľudia sú stále na pochybách. 
A ako to zvyčajne býva, cirkev je tak isto zmätená.  
A veda po celom Tucsone, oni píšu články a dávajú ich do novín. Vtedy tam na 
Hore Lemmon, tie veľké fotoaparáty nevideli ako to vystupuje odtiaľ, kde sme 
stáli; unášalo sa to smerom na západ, ukazujúc, že čas sa končí. Môže to tam ísť 
už len malý kúsok, je to už na západnom pobreží. Súd udrel presne tam kde to  
išlo. Išlo to rovno hore cez Phoenix a krížom ďalej  do Prescott  a cez hory na 
západné pobrežie,  rovno hore do...  Kde oni išli?  Rovno hore na Aljašku a ona 
zahrmela, išlo to rovno tým smerom.  
A hvezdárne a všetci v Tucsone sa stále pýtajú, vedeckým bádaním skúšajú zistiť, 
čo to je. Tak vysoko nemôže byť hmla, ani nič také. “Čo to spôsobilo? Kde to 
je?” Oni sú tak zmätení z toho nadprirodzeného svietiaceho kruhu, ktorý tam 
visel na oblohe, ako ľudia vtedy, keď prišli tí Mágovia, ktorí nasledovali tú 
hviezdu a hovorili:  “Kde je Ten narodený Kráľ Židov?” Čo to bolo? Boh 
vyplňoval Svoje Slovo.“A povstane hviezda z Jakoba.”  

A Boh nebies  zasľúbil,  že večerný čas  bude mať večerné  Svetlo. Pred troma 
rokmi bolo toto tajomstvo proroctvom: “Pane, aký je toto čas?” Ale teraz je 
to história. To prešlo. To zasľúbenie sa vyplnilo. Aký je toto čas, pánovia a čo 
je toto za atrakcia? Boh vyplňuje Svoje Slovo! On je ten istý včera, dnes i 
naveky. 

ČO JE ATRAKCIOU NA TEJ HORE?, Jeff.IN, v25.7.1965, 0147-0152

BOH SA DÍVA NA SRDCE

Boh sa díva na srdce. To sa nikdy nezmenilo a nikdy sa to nezmení. Tu, tak ako 
počas všetkých vekov, sú dve skupiny. Obe vyhlasujú, že ich zjavenie je od Boha a 
že ich vzťah je k Bohu. “Ale pevný základ Boží stojí a má túto pečať: Pán zná  
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tých, ktorí sú Jeho.” 2. Timotejovi 2:19. “Pán spytuje ľadviny.” Slovo ‘spytovať’ 
znamená  ‘stopovať’  alebo  ‘sledovať’. Boh  pátra  po  našich  myšlienkach 
(ľadviny),  On vie,  čo  je  v  našich  srdciach.  On vidí  naše  skutky,  ktoré  sú 
jasným prejavom toho, čo v nás leží. Je to srdce, z ktorého vychádza buď 
spravodlivosť alebo zloba. Naše motívy, naše úmysly, to všetko je Mu známe, 
keď sleduje každú činnosť. A každý čin, každé slovo bude privedené na súd, 
keď budeme musieť  vydať počet  z  našich životov. Pri  tej  falošnej  vínnej réve 
nebolo žiadnej bázne Božej a draho za to zaplatia. Nech všetci, ktorí menujú Jeho 
Meno, žijú tak, ako sa sluší na svätých. Mohli by sme podviesť ľudí, ale nikdy 
nemôžeme podviesť Pána.

VÝKLAD SIEDMICH CIRKEVNÝCH VEKOV, 6.K / POSLEDNÁ VÝSTRAHA, n, 7.V-064, 0714

DEDIČSTVO SKRZE PREDURČENIE

Dedičstvo skrze predurčenie. Zdedil som niečo. Aké dedičstvo? Musel tam byť 
niekto, kto mi zanechal dedičstvo. No, vy poviete, "Ježiš ti zanechal dedičstvo." 
Prosím? Ježiš nikdy nezanechal nijaké dedičstvo, Ježiš ti nikdy nezanechal nejaké 
dedičstvo. On len  prišiel  dolu  a  zaplatil  za  tvoje  dedičstvo,  priviedol  ťa  do 
tvojho dedičstva. Ale tvoje meno bolo zapísané do Baránkovej Knihy Života pred 
založením sveta. Boh ti dáva tvoje dedičstvo. Tvoje dedičstvo bolo najprv. Ježiš 
len prišiel... Mnoho... Tu je to, ako sa to oni snažia vyložiť, "Boh povedal, ´No, je 
veľa stratených ľudí, nechcem, aby boli... tak pošlem dolu Ježiša a možno On...  
niekomu bude cítiť ľútosť a pozná, čo som urobil a bude spasený.´" Ach... Ja by 
som takto nevykonával svoj úrad, hoci ho niekedy tak biedne vykonávam. Ja by 
som to takto nerobil, čo potom Boh?  

Boh,  skrze  svoje  predzvedenie,  videl  presne,  kto  bude  a  kto  nebude 
spasený. On  poslal  Ježiša,  aby  zachránil  tých,  ktorých  On  už  vybral. Či 
nepovedal Pavol, päť veršov pred týmto, že On nás vybral ešte predtým, ako bol  
vôbec svet? To je naše dedičstvo. Boh nás vybral a nechal Ježiša prísť a zaplatiť tú  
cenu. Čím? Preliatím Svojej Krvi, až nám nie je pripočítaný žiadny hriech. Vy nič 
nerobíte. Ale ak vy...  

"Ten kto dobrovoľne hreší po prijatí známosti Pravdy, tam už nie je žiadna obeť."  
No, a tu je to, kedy znovu vstanete a poviete, "Ako je to s tým, brat Branham?"  
Ale  pamätajte  len  (vidíte?),  "kto  prijal  poznanie  Pravdy." Oni  Pravdu  nikdy 
neprijali; oni prijali len jej známosť, [poznanie]. Vidíte? Je to nemožné pre 
tých, ktorí boli raz osvietení a stali sa účastníkmi Svätého Ducha, ochutnali 
moc toho dobrého Slova. Ako tam tí hraniční veriaci. Mnohí mi o tom písali 
listy.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/dedicstvoskrzepredurcenie
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Tí hraniční veriaci  prišli  rovno tam, Jozue a Kálef išli  rovno tam. Prečo? No,  
budeme to nazývať Duch Svätý, tam tú zem. Oni sú teda tu vzadu. To je tu hore, 
povedzme, že toto je Duch Svätý a oni sú tam vzadu. Vidíte? To zasľúbenie leží 
tam. No, oni hovoria, "Pošlime desať vyzvedačov, jedného z každého pokolenia, 
takže všetky naše pokolenia môžu poznať, čo je naše dedičstvo, kde tam budeme 
umiestnení, kde tam budeme umiestnení, takže vyšlem tých vyzvedačov."  
Oni  tam  všetci  zašli,  "Ó.  No,  budeme  nazvaní  blúznivcami"!...  Nie,  nie,  to 
nemôžeme urobiť." Vidíte?  

Jozue a Kálef povedali, "Uvidím, ako to vyzerá." Tak oni sem prichádzajú a dívajú 
sa tie... Ó, oni sa tam načiahli a odrezali veľký strapec hrozna a vrátili sa dolu.  
Povedali,  "Chlapče,  ona  je  dobrá,"  povedali,  "Ó,  je  to  výborné.  Tu to  je;  len  
ochutnajte niektoré z nich, sú skutočne dobré."  
"Ó, to je dobré, ale, ó, pozri sa na tých veľkých... Ó, my by sme to nedokázali. 
Postaviť sa proti všetkým tým veľkým denomináciám, proti všetkým tým veľkým 
veciam?  Ó,  to  je  veľmi  zlé,  my to  nedokážeme.  Nie  veru...  nie  veru."  A oni 
začínajú hovoriť, "Ó, vráťme sa späť k hrncom mäsa v Egypte. Mohli sme kľudne 
zostať  tam dolu. My to nedokážeme,  táto cesta je  príliš  úzka.  My...  Ó,  my to 
nedokážeme, my to nedokážeme."  

Starý  Kálef  povedal,  "Upokojte  sa,  vy  všetci!!"  Jozue  povedal,  "Buďte  ticho, 
každý jeden. Dovoľte mi niečo povedať."  
"Ó, beda, beda, beda my to nedokážeme. Ó, nemohli by sme... No, ak by som 
musel  prestať  s  mojimi  kartovými  večierkami,  brat  Branham...  Ak  si  musím 
nechať rásť dlhé vlasy ako nejaká stará žena, neviem, čo by som robila. Ak musím 
prestať nosiť svoje šortky, ak by som musela prestať... vieš. A ak by som sa mal 
vzdal  svojich  cigariet,  ak  by  som  musel  robiť  toto..."  Ty  biedne  uvažujúci 
príklad... Áno. "Proste to nedokážeme."  

Jozue povedal, "Ó, to je dobré! Haleluja! My to môžeme zaujať!" Čo to bolo? Oni  
hľadeli na tie veľké mestá,  ktoré tam boli s tými vysokými múrmi. A Jozue a 
Kálef hľadeli na zasľúbenie, ktoré im dal Boh. Stojte na Slove, bez ohľadu na 
to, kto ste. Stojte na Slove.  

ADOPCIA, 3.časť Pozícia v Kristovi, Jeff.IN, r22.5.1960, 0177-0188

ISTOTA SPASENIA, KOTVA DUŠE

A teraz máme istotu nášho spasenia, keď Ho prijímame ako svojho osobného 
Spasiteľa,  ako  svojho  Uzdravovateľa.  Všetky tieto  ďalšie  odmeny sú podiely, 
ktoré sú vyplatené pri poistení. Amen. Viete čo je to poistka. Môžete na základe 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/istotaspaseniakotvaduse
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toho  čerpať  podiely  až  kým  nie  je  uhradená  skutočná  hodnota.  Samozrejme, 
môžete  čerpať  podiely  a  my  teraz  čerpáme  podiely.  Jedine,  tá  vec,  len  čo 
vyberieme podiely, tá odmena znovu narastá.  

Jeden poisťovací  agent  mi  raz  povedal:  „Billy,  chcel  by som ti  predať nejakú 
poistku.“ Povedal som: „Ja mám.“ Moja žena sa na mňa pozrela.  
No, nemám nič proti poisteniu. Ale niektorí ľudia sú „biedne poistení.“ Tak oni sa 
obrátili, on povedal...  
Moja žena sa divne na mňa pozrela: „Ty máš poistku?“  
Povedal som: „Samozrejme.“ No, ona nič o tom nevedela.  
On povedal: „No, Billy, akú poistku to máš?“  
Povedal som:

Požehnaná istota, Ježiš je môj! 
Ó čo za predchuť Božskej slávy! 
Dedič spasenia, Bohom vykúpený, 
Narodený z jeho Ducha, 
umytý jeho Krvou.

Povedal: „To je veľmi dobre Billy, ale to ti neposkytne miesto tu na cintoríne.“  
Povedal som: „Ale to ma stade zoberie, to je to hlavné. Ja sa nestarám o to, aby  
som sa tam dostal, ja sa starám aby som sa odtiaľ dostal.“  

A odkedy mám túto istotu, na základe prísahy, ktorú zložil Boh večnosti, že 
On ma znovu vzbudí do podoby Jeho Syna v posledný deň, budem chodiť 
smelo  a  mať  útechu a  kotvu  duše,  že  pokiaľ  som  v  tejto  opone, je  niečo 
Neviditeľné, čo ma zakotvilo tam na tej Skale vekov.     A keď vody vyskakujú a 
hučia, to nič na tom nemení. Či smrť, nebezpečenstvá, ani nič nás neoddelí od 
lásky Božej. Moja kotva drží za oponou! Nech povstane príval, nech sa valí. Nech 
prídu neveriaci, znovuzrodený veriaci má kotvu. Nemôžete ešte vidieť cez túto 
oponu. Ale ja viem, že moja kotva drží tam na tej Skale vekov, čo je zasľúbené 
pod prísahou, že On ma vzbudí v posledný deň.  

Nie divu, že sa môžete pozrieť smrti do tváre a povedať: „Kde je tvoj osteň? Hrob, 
kde je tvoje víťazstvo? Ale vďaka Bohu, ktorý nám dáva víťazstvo skrze nášho 
Pána Ježiša Krista.“ 

LIST ŽIDOM 6. kapitola - 3.časť, Jeff.IN, r15.9.1957, 0613-0623 

PONEBESKÉ MIESTA, PREDURČENÍ KU SLÁVNEMU POSTAVENIU

"Ponebeské  miesta."  Ó,  ako  si  prajem,  aby  som mal  čas!  Práve  tu  som si  to 
poznačil  vo  svojej  Biblii,  o  Ponebeských  miestach.  Čo  je  to  ponebeské 
miesta. Ponebeské  miesta,  len  na  okamih,  to  je,  "pozícia  veriaceho  v 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/ponebeskemiestapredurcenikuslavnemupostaveniu
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Kristovi," vidíte, "kde veriaci stojí v Kristovi," v Ponebeských miestach.

Tak, ako si nás v ňom vyvolil ... (dobre počúvajte) ako si nás  
v ňom vyvolil pred založením sveta ...

 
Kedy si nás vyvolil? "Pred založením sveta," keď Svoje veľké ukryté tajomstvo, 
Svoju veľkú tajnosť.

vyvolil  nás v  Kristovi  pred založením sveta,  aby sme boli  
svätí a bezvadní pred ním v (čom?) láske: Predurčiac nás (k  
čomu?) k synovstvu skrze Ježiša Krista cieľom neho podľa  
ľúbosti svojej vôle

"Predurčení!" Tam je to tajomstvo. On, prv ako Kristus alebo čokoľvek iné bolo 
kedy na zemi, vidíte Jeho veľké tajomstvo, to On vybral Nevestu. Vediac, že 
Eva upadne, skrze neveru v Slovo, vediac že ona upadne: ale On vybral Nevestu 
ktorá neupadne, ktorá sa bude držať toho Slova bez ohľadu na to, čo všetko 
ten ostatný svet bude o Tom hovoriť. Oni sa budú držať toho Slova! Oni sú 
predurčení  aby  tam  stáli, "predurčení  k  synovstvu  skrze  Ježiša  Krista,"  to 
predurčilo Cirkev ku tomu veľkému, slávnemu postaveniu!  

Či vidíte teraz to Jeho tajomstvo? Čo On tým chcel dosiahnuť? Navrátiť späť 
upadnutú Evu, pretože ona bola predobrazom Cirkvi. A všimnite si teraz, ako 
Boh otvoril bok Adama a z jeho vlastného tela a krvi vybral Evu a rozdelil jeho 
ducha na mužského a ženského, a toho ženského vložil do Evy. Vybral rebro z 
jeho boku a učinil z neho Evu. Tak Boh urobil to isté, vezmúc z boku Kristovho 
Krv a vodu. A Kristus je Slovo, vzal to Slovo a učinil Svoju Cirkev, Evu, vidíte,  
znovu späť pre Seba Samého, vykúpenú Krvou, ktorá pochádzala z  Jeho Tela. 
Vidíte to teraz? [Zhromaždenie odpovedá, "Amen." -vyd.]  

Teraz to  veľké  Božie  tajomstvo zostalo  odhalené,  to  ktoré  bolo  skryté  od 
založenia  sveta,  ale  bolo  znázornené  v  predobrazoch  po  celý  ten  čas.  Nuž, 
sledujte to, našli sme že On to učinil. A tu v Liste Efežanom, a na mnohých iných 
miestach, ale to vám bude stačiť, aby... Nuž, cez tie veky On pomaly odhaľoval 
toto tajomstvo. Môžete to teraz vidieť? Nuž, cez tie ...  

Ako to On učinil? Čo sa teraz stalo tu v tom predobraze? On otvoril Adamov bok 
a vzal časť z jeho tela, ktorá bola Adamom, aby učinil Evu. Nevesta musí byť 
Slovom, pretože On je Slovom. Ona nemôže stáť na vyznaniach. Ona nemôže 
stáť na denominácii. Ona nemôže stáť na dobrom správaní. Ona musí stáť jedine 
na Slove, pretože ona je Jeho časťou. Ona bola vzatá z Krista. Vidíte?  
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A buďme si  istí  toho, že celé Vytrhnutie  teraz:  Luther  bol časťou,  Wesley bol 
časťou, proroci boli časťou. Ak oni nie sú časťou ... Práve v tom zjavení, ktoré oni 
dávali  do kopy, to bolo telo,  nohy, prsty ramená, a tak ďalej,  až ku Hlave (za  
chvíľu sa ku tomu dostaneme), vidíte, to predstavuje celé Vytrhnutie. To je Telo 
Slova, ktorým je Kristus. Amen!  

Pomimo toho ste stratení. Nestarám sa o to akí ste dobrí, alebo aká je vaša rodina, 
alebo aké je vaše obecenstvo, alebo aká je vaša organizácia, ak sa nachádzate 
pomimo toho Slova ste stratení, Ono musí prebývať vo vás.  

"Ak zostanete vo Mne, v Slove, a Moje Slová ak zostanú vo  
vás, vtedy si proste čokoľvek chcete,"

pretože vy a  to  Slovo,  to  je  to  isté.  On má vo vás  prvenstvo.  On má vo vás 
panovanie. Vy ste ... vy ste Jeho väzňom. Svet je pre vás mŕtvy. Vy už nemáte nič 
viac... Vidíte, že tí ostatní ľudia si žijú svojím vlastným spôsobom, ale vy už 
tak nežijete. Vy ste väzeň. On vás ujarmil. "Moje jarmo je ľahké." Ujarmený 
Kristom, Jeho Slovom. "Ja robím len to čo sa páči Otcovi. A ak nemôžete uveriť,  
že Ja som On, potom verte Slovu." Tak dokonalé!  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0182-0190 

NEVESTA MÁ "TAK HOVORÍ PÁN“

Nuž, bratia (vy všetci, ktorí počúvate tú pásku), ak nesúhlasíte so mnou, budem sa 
za vás modliť; ak sa ja mýlim, modlite sa za mňa. Budem teraz len čítať niečo -  
chcem aby ste to pozorne počúvali. Tu je to, kde Duch povedal, "Vezmi pero." 
Musím z toho niečo vynechať, ale niečo z toho vám musím oznámiť.  

No dobre. Nuž, tu je to čo sa vám snažím povedať: zákon reprodukcie spočíva v 
rodení  podľa  svojho  druhu  (Genesis  1:  11). V  týchto  posledných  dňoch, 
skutočná Cirkev - Nevesta prichádza ku Hlavového kameňu. Bude to super 
Cirkev;  super Rasa,  keď  sa  dostanú  tesne  ku tomu veľkému  Hlavovému 
kameňu. Oni budú tak veľmi podobní - tak veľmi podobní na Neho, že až 
budú Jeho doslovným obrazom, za tým účelom, aby s Ním boli spojení. Oni 
budú  Jedno.  Oni  budú  dokonalou  manifestáciou  Slova  Živého 
Boha. Denominácie  toto  nemôžu  vyprodukovať.  Toto  bude  -  Oni  budú 
produkovať svoje vyznania a dogmy zmiešané so Slovom a - a budú prinášať 
krížený produkt.  

Prvý syn, bol vypovedaným Semenovým-Slovom Božím. Bola mu daná nevesta. 
(Opakujem len to čo povedal Duch, a ja som to zapísal, ako som vám povedal, 
vidíte.) Nevesta plodiaca - aby sa mohol plodiť. Ona upadla - (Vidíte, nato mu 
bola daná nevesta, aby zrodil znovu samého seba, ďalšieho syna Božieho, ale ona 
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upadla  skrze  skríženie,  vidíte.)  Aby sa  plodil  -  ale  ona  upadla;  spôsobila,  že 
zomrel.  

Druhému synovi, ktorý bol vypovedaným Semenovým-Slovom Božím, bola daná 
nevesta, ako Adamovi, ale prv ako sa s ňou mohol oženiť, ona tiež upadla; pretože 
jej  bolo  dané  slobodné  morálne  rozhodnutie,  ako  Adamovej  žene,  aby  verila 
Božiemu  Slovu  a  Žila,  alebo,  aby  zapochybovala  o  to  a  zomrela  -  a ona 
zapochybovala a zomrela.  

Potom z malej  skupiny skutočného Semena Slova,  Boh predstaví  Kristovi 
milovanú Nevestu, Pannu - Pannu Jeho Slova -  a skrze nich a nimi bude 
vyplnené všetko, čo bolo zasľúbené v Jeho Slove ohľadne tej Panny, ktorá 
nepozná žiadne ľuďmi zostavené vyznania alebo dogmy. Slovo zasľúbenia v 
Ňom samom, ako to bolo v Márii - Sám Boh sa zamanifestoval. On sám bude 
konať, podľa Svojho vlastného, zasľúbeného Slova, aby tak vyplnil všetko, čo je o 
Ňom napísané. Ako to On urobil, keď prišiel z toho panenského lona (čo je teraz 
typom toho duchovného lona), tak to urobí teraz tá Panna, prijímajúc Jeho Slovo: 
"Nech sa mi stane ako si povedal," hoci to bolo povedané skrze Anjela, no jednako 
to  bolo  napísané  Slovo.  (Izaiáš  9:  6)  Oni  Ho  budú  milovať  (milovať  Jeho-),  
a budú  mať  Jeho  schopnosti,  pretože  On  je  ich  Hlavou,  a  oni  sú  Jeho 
poddaní, poddaní Jeho Hlave. Kristovou Vrchnosťou bol On.  

Všimnite si tú harmóniu. Ježiš nikdy neurobil nič, až kým to nevidel robiť Otca,  
alebo  až  kým Mu to prv Otec neukázal.  (Harmónia medzi  Bohom a  Kristom, 
vidíte Ján 5: 19) Tak bude Nevesta, a On Jej ukazuje Svoje Slovo Života (On 
jej ukazuje), a ona to prijíma. Ona nikdy o tom nepochybuje.  

Nič Jej nemôže uškodiť, ani smrť; pretože ak je Semeno zasadené, voda ho znovu 
vzbudí.  Amen.  (Nuž,  mám na to veľké,  hlasné Haleluja!) Tu je to tajomstvo: 
Slovo je v Neveste, a tiež zmysel Kristov aby vedela, čo On chce urobiť so 
Slovom, a Ona to robí v Jeho Mene. Ona má TAK HOVORÍ PÁN.  

VYPOVEDANÉ SLOVO JE ORIGINÁLNE SEMENO, 2.časť, Jeff.IN, v18.3.1962, 0253-0259 

AK MÔŽETE VERIŤ, VŠETKO JE MOŽNÉ

Duch  Svätý je  Boh  a  Boh  je  Láska,  Radosť,  Pokoj,  Zhovievavosť,  Krotkosť, 
Trpezlivosť. To je Duch Boží. To je to čo Boh pozdvihuje v poslednom čase, skrze 
toho Ducha.  

No: "...Boh chcel zvrchovane ukázať dedičom zasľúbenia..."

Boh chcel  zvrchovane ukázať dedičom ...  Kto  sú  tí  dediči?  „My,  súc  mŕtvi  v 
Kristovi berieme na seba Semeno Abraháma a sme dedičmi.“ Ó, preniká to do 
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vás? My sme dedičmi Kráľovstva Božieho skrze odprisahané zasľúbenie! Boh 
nemusel  prisahať,  jeho  Slovo  je  dokonalé. Ale  On  prisahal,  tiež,  na  Seba 
samého, lebo nie je nikoho väčšieho.  
Keď čítame ďalej, ešte chvíľu, počúvajte:
"...zasľúbenia nezmeniteľnosť svojej rady, potvrdil to prísahou..."
(nezmeniteľnosť, nemennosť)  

Boh sa nemôže meniť, On musí zostať taký istý. A ak Boh uzdravil jednu chorú 
osobu,  On  nikdy  nemôže  zmeniť  svoj  postoj.  Ak  Boh  odpustil  jednému 
hriešnikovi,  jednej  prostitútke,  On  nikdy  nemôže  zmeniť  svoj  postoj. 
Nemeniteľnosť,  nemeniteľné  Božie  Slovo. Ak  Boh  na  jednom  mieste 
povedal „Ja som Pán, ktorý uzdravujem všetky tvoje nemoci,“On musí pri  tom 
stáť; lebo On je nekonečný, On poznal koniec pred začiatkom.  

No, ja môžem povedať: „Urobím toto“ a Biblia hovorí, že máme vravieť: „Ak Pán 
bude chcieť“ Pretože ja som smrteľný, ja neviem. Ja niekedy musím odvolať svoje 
slovo, ale Boh nemôže odvolať svoje. On je Boh!  

A On požaduje len jedno: „Keď môžete veriť!“ Ó. „Ak môžete veriť, všetko je 
možné! Ak môžete veriť.“ To je všetko čo vy ... Ak vy môžete! To je tá otázka. Ale 
nie otázka voči Božiemu Slovu, pretože On je nemenný, On sa nemôže meniť. 
Aké úžasné!  

LIST ŽIDOM 6. kapitola - 3.časť, Jeff.IN, r15.9.1957, 0574-0579 

CHODIŤ V DOKONALEJ VIERE

Skrze Svoju Vieru v Jeho Slovo (On porazil), môžeme poraziť všetko: oboje 
smrť, peklo, i hrob. Vieme že Boh je Bohom, tá Dokonalá Viera v Dokonalé 
Božie  Slovo,  On  porazil  všetko  s  čím  prišiel  do  styku. Dokonca  ani  smrť 
nemohla obstáť v Jeho prítomnosti. Nemoc nemohla obstáť v Jeho prítomnosti.  
Prúdilo  to  z  Neho  ako  rieky  cností,  vychádzalo  to  neprestajne,  moc  -  cnosti 
vychádzali z Jeho rúcha. Títo ľudia, ležiaci v tieňoch, len prstom sa dotkli Jeho 
rúcha a boli uzdravení. Keď to tá žena urobila, potom sa každý chcel dotknúť Jeho 
rúcha, pretože videli,  že neustále z Neho vychádzala cnosť - moc, prúdila ako 
rieky. On tam bol, a kráčal, kráčal po svete s Dokonalou Vierou, pretože bol  
Slovom.
A teraz, "Ak vy zostanete vo Mne," skrze Neho, On privádza to Slovo do vás;  
"a Moje Slová zostanú vo vás," potom budete kráčať tak isto: cnosti - moc 
budú prúdiť z vás, rieky Božích fontán požehnania sa z vás budú rozlievať na 
ľudí. Rozumiete čo myslím? A vy sa tým neklamete, vy si to nepredstavujete. 
To sa skutočne deje, a vy to vidíte. Ak by ste si to len predstavovali, to by  
nebolo na nič; Ale ak to tam skutočne je, to sa skutočne stalo.  

DOKONALÁ VIERA, Jeff.IN, v25.8.1963, par.0141,0142
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ON V LÁSKE TÚŽIL PO SVOJEJ VLASTNEJ RODINE

V tom je teraz vyjadrená láska Božia. On v láske túžil  po Svojej  vlastnej 
rodine, rodine synov - synov ako On Sám. Tam pred Ním leží celé ľudstvo ako 
JEDNA hruda hliny. Z tej istej hrudy On teraz tvorí nádoby na česť i nečesť. Ten 
VÝBER bude Jeho vlastný výber. Potom tí vybraní, zrodení z Jeho Ducha, budú 
cvičení, aby vo svojom chodení zodpovedali Jeho obrazu. On KÁRA so všetkou 
trpezlivosťou, miernosťou a milosrdenstvom. On TRESTÁ s rukami zjazvenými 
od klincov.  Niekedy musí vziať tento Hrnčiar nádobu, na ktorej pracuje, a 
úplne ju rozbiť, aby ju mohol znovu sformovať presne tak, ako ju túži mať. 
ALE  TO JE LÁSKA.  TO  JE  JEHO  LÁSKA.  NEEXISTUJE INÝ  SPÔSOB 
JEHO LÁSKY. NEMÔŽE BYŤ.  

Ó, malé stádečko, nestrachuj sa! Tento vek sa rýchlo ukončuje. V priebehu toho, 
ako sa to deje, bude kúkoľ zviazaný a podobne, ako sa trojitý povraz neľahko 
pretrhne, budú mať i oni úžasnú trojnásobnú silu politickej, fyzickej a duchovnej 
(satanskej) moci  a budú sa snažiť zničiť Nevestu Kristovu. Ona bude trpieť, 
ale vytrvá. Nebojte sa tých vecí, ktoré prídu na zem, lebo Ten, “ktorý miloval 
Svojich, až do konca ich miloval.” Ján 13:1  
VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 09.K / POSLEDNÁ RADA VEKOM, n, 7.V-094, 1046,1047 

NEVERA  A  VIERA  ZMIEŠANÉ  SPOLU  –  ZLÝ  DOMOV  –  ŽIADNA 
JEDNOTA

Achaziáš bol synom Achaba, vyrastal v takom druhu domácnosti, ktorá bola takou 
chladnou domácnosťou. Nebola celkom kresťanská. Jeho matka bola pohanka. A 
jeho otec sa oženil mimo obecenstva, oženil sa so ženou, ktorá nebola veriaca. 
A to vždy spraví zlý domov pre dieťa, ktoré tam má byť vychované, to je, 
keď sa nevera a viera snažia spolu zmiešať.
A teraz, ak by ten otec bol býval silným mužom vo viere, to dieťa by bolo malo 
lepšiu príležitosť, ale on nebol. On ju nemal. On vedel, že existuje Boh. On vedel, 
že existuje Jehova. A potom on... bohovia jeho matky a tak ďalej. On bol celý 
zmätený.  Potom  po  smrti  jeho  otca,  tento  chlapec  v  tomto  stave,  v  takom 
zmiešanom, tak alebo tak. A či to nie je obrazom krajín dnes?! Jeden z rodiny 
je takýto a druhý takýto, jeden ide týmto smerom, druhý zase týmto. Niet 
divu, že produkujeme toľko mládežníckej delikvencie a všetkých takých vecí, 
pod menom Kresťanstva.  To je  preto,  že nie  je  žiadna jednota.  Nie  je  žiadne 
skutočné vyvolanie a postavenie sa za Boha.

PREČO? 63-0626

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/neveraavierazmiesanespolu%E2%80%93zlydomov%E2%80%93ziadnajednota
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/neveraavierazmiesanespolu%E2%80%93zlydomov%E2%80%93ziadnajednota
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/onvlasketuzilposvojejvlastnejrodine
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DÔKAZOM JEHO LÁSKY JE VYVOLENIE

Teraz Pán Boh Všemohúci hovorí, “ZNÁM, VIEM.” On sa prechádza uprostred 
Svojho ľudu. Tu On je, Arcipastier stáda. Ale či On zadržiava prenasledovanie? Či 
zastavuje súženie? Nie, to nerobí. On jednoducho hovorí, “VIEM o tvojom súžení 
- vôbec mi nie je ľahostajné tvoje trápenie.” Akým kameňom úrazu je toto pre tak  
mnohých ľudí. Divia sa tak ako Izrael, či ich Boh skutočne miluje. Ako môže byť  
Boh spravodlivý a milovať ich, keď stojí nablízku a díva sa na to, ako Jeho ľud 
trpí? To sa pýtali už v Malachiášovi 1:1-3: 
“Bremä Slova Hospodinovho, odkázané Izraelovi po Malachiášovi. Milujem vás,  
hovorí Hospodin. Ale vy hovoríte: V čom nás miluješ? Či nebol Ezau Jakobovi  
bratom? hovorí Hospodin. A miloval som Jakoba a Ezaua som nenávidel; obrátil  
som jeho vrchy na púšť a jeho dedičstvo som dal šakalom pustiny.”
Vidíte,  oni  nemohli  vystihnúť  lásku  Božiu. Mysleli  si,  že  láska  znamená,  že 
nebudú trpieť. Mysleli si, že láska znamená starostlivosť ako o malé dieťa. 
Ale Boh povedal, že Jeho láska je láskou “vyvoľujúcou”. Dôkazom Jeho lásky 
je VYVOLENIE - bez ohľadu na to, čo sa stalo, Jeho láska bola v pravde 
dokázaná tým, že boli vyvolení k spaseniu (pretože vás Boh vyvolil cieľom 
spasenia v posvätení Ducha a vo viere pravdy). Môže vás vydať na smrť, ako 
Pavla.  Môže  vás  vydať  utrpeniu,  ako  Jóba.  Je  to  Jeho  výsostné  právo.  On je 
Zvrchovaný. Ale to všetko sa deje za určitým cieľom. Keby v tom nemal nejaký 
cieľ, bol by pôvodcom sklamania a nie pokoja. Jeho cieľom je, aby sme po našom 
krátkom  utrpení  boli  učinení  dokonalí,  aby  sme  boli  zmocnení,  posilnení  a 
upevnení, ako hovorí Jób, “On dáva do nás silu.” (Jób 23:6b) Pozrite, On Sám 
trpel. Naučil sa poslušnosti z toho, čo trpel. V skutočnosti bol tými vecami, ktoré 
vytrpel, zdokonalený. Židom 5:8-9:

“On, hoci bol Syn, naučil sa poslušnosti z toho, čo trpel, a súc zdokonalený, stal  
sa všetkým, ktorí Ho poslúchajú, pôvodcom večného spasenia.” 

Z toho jasne vyplýva, že aj Ježišov charakter bol utrpením zdokonalený. A podľa 
Pavla, On nechal Svojej cirkvi určitú mieru utrpenia, aby aj oni svojou vierou v 
Boha, zatiaľ čo pre Neho trpia, prišli na miesto dokonalosti. Prečo to On chcel? 
Jakub 1:2-4:

“Považujte to za každú radosť,  moji bratia, keď na okolo upádate do rôznych  
pokušení, vediac, že dokázanosť vašej viery pôsobí trpezlivosť. A trpezlivosť nech  
má dokonalý skutok, aby ste boli dokonalí a celí, nemajúci v ničom nedostatku.”  

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 4.Kap. / STAV VEKU, n, 7.V-034, 0320

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/dokazomjeholaskyjevyvolenie
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VŠETCI KRESŤANIA NIE SÚ KRESŤANMI

Z našich úvah sme sa už naučili, že mnoho zo Zjavenia je úplne neporozumené, 
pretože sme predtým nevedeli, že ‘cirkev’, o ktorej a ku ktorej je v tejto knihe 
hovorené,  sa  nevzťahuje  na  pravú  ‘cirkev’,  ‘vyvolených’,  ‘telo  Kristovo’, 
‘Nevestu’,  ale  hovorí  ku  celému  telu  ľudí,  nazývajúcich  sa  kresťanmi,  či  už 
kresťanmi pravými alebo len podľa mena. Tak, ako celý Izrael NIE je Izraelom, 
tak všetci kresťania NIE sú Kresťanmi. Tak sme sa naučili, že cirkev pozostáva 
z dvoch vínnych rév, z pravej a nepravej. Obe vínne révy sú motivované dvoma 
druhmi duchov. Jedna má Ducha Svätého, zatiaľ čo druhá je naplnená duchom 
antikristovým. Obe si robia nárok, že poznajú Boha a že Boh pozná ich. Obe chcú 
hovoriť za Boha. Obe veria v určité základné pravdy a v ostatných sa líšia. Ale 
keďže obe nosia Meno Pána, súc nazývaní kresť-anmi [v angl. Christ-ian=kresťan, 
Christ=Kristus - pozn. prekl.], a tým, že také meno nesú, si zjavne robia nárok 
na príbuzenský vzťah k Nemu (Boh to nazýva manželstvom), tak Boh ich 
teraz obe vedie k zodpovednosti voči Sebe, a preto hovorí k obom.  

Ďalej  sme  sa  naučili,  že  tieto  dve  vínne  révy porastú  bok  po  boku  až  do 
skončenia  vekov,  kedy obe  dozrejú  a  obe  budú  v  žatve  zozbierané. Nepravá 
vínna réva nepremôže a nezničí pravú révu, ale i naopak, pravá vínna réva 
nebude  môcť  priviesť  nepravú  révu  do  zachraňujúceho  spoločenstva  s 
Ježišom Kristom.  

Naučili sme sa tej  najohromujúcejšej  pravde, že Duch Svätý môže spadnúť a 
spadne na neobrátených kresťanov nepravej vínnej révy a mocne sa prejaví v 
rôznych  znameniach  a  zázrakoch,  podobne,  ako  mal  Judáš  jasnú  službu  v 
Duchu Svätom, aj keď o ňom bolo povedané, že bol z diabla.  

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 10.K / ZHRNUTIE VEKOV, n, 7.V-099, 1078-1080 

SLOVO V ÚSTACH VERIACICH KRESŤANOV NIKDY NEZLYHALO

Pavol povedal, že Slovo prišlo takisto v moci ako aj skrze hlas. Kázané Slovo v 
skutočnosti  demonštrovalo  samo  seba.  Išlo  tak  ako  ohnivý,  sekajúci  meč  do 
svedomia  ľudí  a  ako  nôž  chirurga  vyrezáva  choroby  a  oslobodzuje  zajatcov. 
Kamkoľvek tí prví veriaci išli, “kázali Evanjelium (Slovo) a Boh potvrdzoval to 
Slovo znameniami,  ktoré  ho  nasledovali.”  Chorí  boli  uzdravovaní,  diabli  boli 
vyháňaní a oni hovorili novými jazykmi. To bolo Slovo v akcii. Slovo v ústach 
veriacich  kresťanov nikdy nezlyhalo.  A v  tomto  poslednom veku  je  to  tu 
mocnejšie  a  silnejšie  ako kedykoľvek predtým v pravej  Neveste  Slova.  Ó, 
malé stádečko, ty malá menšina, drž sa pevne Slova. Naplň Ním svoje ústa a 
svoje srdce a jedného dňa vám Boh dá kráľovstvo. 

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 2.Kap - SEDEMNÁSOBNÁ SLÁVA JEHO OSOBY, n, 7.V-
014, 0166 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/slovovustachveriacichkrestanovnikdynezlyhalo
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/vsetcikrestanianiesukrestanmi
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AK  VERÍTE,  ŽE  JA  SOM  SCHOPNÝ  TOTO  UROBIŤ,  MÔŽEM  TO 
UROBIŤ

Tak teraz, dnes ráno, keď prichádzate, aby sme sa za vás modlili, pamätajte, Biblia 
povedala toto a to je pravda: Jakub 5:14: 

“Je niekto chorý medzi vami? Nech si zavolá starších zboru a nech sa modlia nad  
ním a pomažú ho olejom v mene Pánovom. A modlitba viery uzdraví chorého a  
Pán ho pozdvihne.” 

To je zasľúbenie, ak mu vy budete veriť. Preto (vidíte?), uzdravenie je pridelené 
jednotlivcovi. To bolo vo dňoch Ježiša Nazaretského. On nemohol uzdraviť ľudí 
proti ich vlastnej viere. On povedal, “Ja môžem, ak vy veríte. Ak veríte, že Ja 
som schopný urobiť toto, môžem to urobiť. Ak tomu môžete veriť.” Tak niektorí 
ľudia hádžu tú moc uzdravenia na nejakého evanjelistu. To nie je to, tá moc 
uzdravenia  je  v  tebe. To  je  v  tebe.  Oni  proste  kladú  ten  voz  pred  koňa. 
Evanjelista nemá moc uzdraviť. To je Svätý Duch, ktorý má moc uzdraviť. A ty 
máš Svätého Ducha. To je ten malý strom, ktorým si. A všetky tie veci, na ktoré 
máš potrebu, sú v tebe. Tak preto len začni piť zo zasľúbení Božích a hovor, “To je 
pravda! Boh povedal, že On ma uzdravil. Jeho ranami som uzdravený!” Tu to máš. 
Vieš, čo robíš? Ty začínaš vytláčať uzdravenie, to je všetko. Pozrite! A potom 
iní môžu vidieť, čo ty máš.  

VIERA, Jeff.IN, 13.8.1961, 0013

TRI POTIAHNUTIA V JEŽIŠOVEJ SLUŽBE

Ježišova služba pozostávala z troch potiahnutí. Vedeli ste to? Všimnite si. Ak ste  
kedy  boli  vo  svojom  živote  úprimní,  buďte  teraz  na  chvíľu. Jeho  prvé 
potiahnutie  bolo  uzdravovanie  chorých. On  sa  stal  veľmi  populárnym 
človekom.  Vyzeralo,  akoby  Mu  každý  veril.  Je  to  tak?  Keď  On  vystúpil  a 
uzdravoval nemocných, všetci Ho chceli do svojej cirkvi, ale jedného dňa sa On 
obrátil a začal prorokovať, pretože On bol Slovo. A On bol ten prorok, o ktorom 
hovoril Mojžiš.  

Keď On išiel, aby im povedal, a hovoril im, ako žijú a veci, ktoré robia, stal sa 
veľmi nepopulárny. To bolo Jeho druhé potiahnutie. Som zvedavý, či sa znovu 
deje to isté? Zamyslite sa len na chvíľu. Mohlo by to byť? To prvé, uzdravuje  
každého. Druhé ... Och, to mohol byť len Ježiš, to mohol byť Belzebub, to mohol 
byť ... To je to isté čo urobili tam. Tie isté duchy žijú v tých istých druhoch ľudí -  
odsúdených ľuďoch, ktorí nemohli byť spasení, pretože oni boli odsúdení pred ...  
Ako Judáš Iškariotský, narodený ako syn zatratenia. Vy hovoríte: "Judáš?" 
 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/tripotiahnutiavjezisovejsluzbe
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/akveritezejasomschopnytotourobitmozemtourobit
https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/akveritezejasomschopnytotourobitmozemtourobit
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Samozrejme. Pamätajte on bol veľmi nábožný. Ale on nemohol ísť celou cestou 
s tým posolstvom. On mohol z neho prijať časť,  a to ostatné z neho nemohol 
stráviť. Oni mohli prijať uzdravovanie a tomu podobné veci, ale keď to prichádza 
do toho, že Boh slovom povoláva veveričky do existencie, to je pre nich príliš 
hlboké. "To nemôže byť." To bol Judáš. Jeho duch môže žiť až do tohoto miesta.  
On  nemôže  ísť  ďalej  za  to. Oni  mohli  prijať  Mojžiša  bez  problémov,  keď 
otvoril Červené More a robil iné takéto veci. Ale keď to prichádza do toho, že 
hovorí všetkým ostatným, že nemajú robiť toto, tamto, či niečo iné: "On sa robí  
Bohom nad nami." Oni nemohli s tým súhlasiť - Kóre a oni; tak oni museli mať 
organizáciu, tak Boh ich prehltol.  

Ježišova služba, keď On uzdravoval chorých, On bol taký ohromný. "Ten mladý 
prorok z Galilei. Aha, On urobil, že slepý videl,  On dokonca vzbudil mŕtveho. 
Videli sme to v troch prípadoch. On skutočne vzbudil mŕtveho," ale jedného dňa 
sa  On  otočil;  On  povedal:  "Vy  plemä  vreteníc.  Vy  čistíte  vonkajšok  nádoby. 
Ukazujte sa ako svätí, ale vo vnútri nie ste nič iné ako hromada hadov."  

Och, keď začalo to prorokovanie, odsudzovanie tých organizácií, potom sa to 
zmenilo. Oni sa obrátili proti Nemu. Je to tak. A nakoniec, tým že Ho odmietli, Ho 
ukrižovali. Ale vy nemôžete zabiť službu, ona žije ďalej. Vy môžete zabiť posla, 
ale nemôžete zabiť posolstvo. Je to tak. On žil ďalej.  

DUŠE, KTORÉ SÚ TERAZ V ŽALÁRI, Jeff.IN, r10.11.1963, 0180-0184 

JE POTREBNÝ RAST A PREŽITIE

Duša, pamätajte teraz, dobrá alebo zlá, smrť na tom nič nezmení. Smrť ju len 
zoberie na jej miesto určenia. Počujete to? A ak máte v duši stále svet a lásku 
po svete, to zomrie spolu s vami, pretože svet musí zomrieť. Boh odsúdil svet 
(to je svetský poriadok). Boh ho odsúdil a on musí zomrieť; a ak je ten svet vo 
vás,  zomriete  s  tým svetom.  Ó,  nevidím ako  by to  mohlo  byť  ešte  jasnejšie. 
Vidíte? A ak je dobrá, narodená z Boha, musí ísť ku Bohu. Ak je zo sveta, 
ďalej  pôjde  do  zahynutia  spolu  so  svetom.  Ak  je  z  Boha,  bude  žiť  s 
Bohom. Vzdelaný alebo nevzdelaný, vzdelaný alebo negramotný, ak je stále v nej 
svet, musí zomrieť. A ak je vo vašej duši svet a vy túžite po veciach tohoto sveta, 
zahyniete so svetom. To je jasné, či nie? Musíte. Ste časťou tohoto mŕtveho sveta.  
A keď je svet mŕtvy, ste mŕtvi spolu s ním.
Ale ak ste znovuzrodení, ste živí s Kristom a vaša túžba sa nesie po veciach, 
ktoré sú hore a nie po veciach tohoto sveta. Ale keď ste znovuzrodení z Ducha 
Božieho stávate sa časťou Boha a ste veční spolu s Ním. Smrť sa vás potom 
nemôže dotknúť, keď ste znovuzrodení. Ste veční. Premenili ste sa z bytosti 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/jepotrebnyrastaprezitie
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času na bytosť večnosti. Prešli ste zo smrti do života. Hovorím o večnosti - z 
večnej smrti do večného života. Ak ste zo sveta, zomriete tu spolu s ním. Ak 
milujete ... Biblia hovorí v Jánovi: „Ak milujete svet alebo veci tohoto sveta, to  
preto,  že  nie  je  vo  vás  láska  Božia." Nemôžete  milovať  svet.  A  Ježiš 
povedal: „Nemôžete  milovať  svet  a  mamonu." Mamona  to  je  svet. Nemôžete 
naraz milovať svet a Boha. „A ten kto hovorí, že ma miluje a nezachováva moje  
slová  (to  je  Biblia),  je  klamár  a  pravdy  v  ňom  niet."  Tu  to  máte. 

Skratky! Dnes večer, dnes sú tam vonku, správajú sa .. (Och.) A na druhý deň chcú 
už kázať. Letniční im to tiež dovolia. Áno. Oni chcú skratky do neba. „Haleluja,  
všetko  čo  musím urobiť  je  len  kľaknúť si  sem a  vôbec  o  ničom nemyslieť  a 
hovoriť: Haleluja, haleluja mám Eliášov plášť. Zajtra pôjdem a budem vyháňať 
démonov. Haleluja, haleluja. Mám to! Chvála Bohu, idem!" Oni chcú skratky do 
neba a nesú so sebou toľko sveta, koľko len môžu. Nemôžete niesť žiadnu z tých 
vecí.  Neexistujú  žiadne  skratky.  Poďte  cestou  Golgoty.  Poďte  cestou 
medeného  oltára.  Poďte  cestou  medeného  hada.  Zomrite!  Skutočne 
zomrite. Ó  Bože  prečo  to  nemôžem  povedať  správne?  Zomrite! Zomrite 
doslovne  sebe  samému.  Zomrite  veciam  tohoto  sveta  a  nanovo  sa 
narodíte. Amen. Žiadny svet, veci tohoto sveta sú mŕtve. Nie sú žiadne skratky. 
Vidíte, ľudia chcú prísť veľmi rýchlo. Nechcú rásť. My rastieme v Pánovi. Je 
potrebný rast a prežitie.

MUSÍTE SA ZNOVU NARODIŤ, Jeff.IN, r31.12.1961

DOKONALÍ SKRZE TOHO DOKONALÉHO

No, takto je to s nami. My sme nedokonalí, nanič dobrí, narodení v hriechu utkaní 
v neprávosti, prišli sme na svet hovoriaci klamstvo. Od začiatku nie sme na nič 
dobrí. Ale Boh sa nedíva na teba, On sa díva na Obeť. On sa díva na Baránka. 
On nevidí teba, lebo On vidí Krista. Ježiš zomrel za teba. No, ak môžeš nájsť 
nejakú  chybu  na  Ježišovi,  potom  tvoje  uzdravenie  nemusí  byť  v 
poriadku. Ale ak nenachádzaš na Ňom žiadnu chybu, tak je to dokonalé. Iste.
Boh ťa povolal skrze Svoju milosť, nie či by si ty chcel, ale či Boh chcel. Písmo 
hovorí,  že  On  bol  Baránkom  zabitým  od  založenia  sveta.  To  bolo  Božie 
Slovo. Keď Boh hovorí, to je tak dobré, ako keby to bolo rovno vykonané. 

Ó, brat, prestaň sa dívať na seba, dívaj sa na svoju Obeť. Ak môžeš na nej nájsť  
nejakú vadu, dobre... ale ak nenájdeš na nej žiadnej vady, potom si dokonalý. 
Amen. Pretože to nie si ty, ktorého Boh akceptoval, On akceptoval Krista a 
Kristus akceptoval teba. A ty si mŕtvy a tvoj život je ukrytý v Bohu skrze Krista, 
zapečatený Duchom Svätým a žiadni diabli  v pekle ťa odtiaľ nemôžu odvrátiť 
(amen), lebo ty si Božie vlastníctvo. Boh sa nikdy nedíva na teba, On sa díva na  
Krista. 

SEMENO ABRAHÁMA, 59-0423, JEHOVA JIREH, 57-0326 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/dokonaliskrzetohodokonaleho
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TRI HLAVNÉ ÚTOKY

V štyridsiatich dňoch pokušenia, On (Ježiš) premohol Slovom Božím. Chcem tu 
niečo  zdôrazniť  na  pár  minút.  Satan  na  Neho  urobil  tri  hlavné  útoky,  v  tom 
pokušení. Sledujte, to je vždy v tých troch. Nezabudnite toto. On urobil tri hlavné 
útoky od najväčšieho po najmenší. On sa snažil, ako len mohol, aby nad Ním 
zvíťazil,  ale On bol to Slovo. Amen. Čo On použil? Seba, Slovo.Satanové tri 
hlavné útoky na Neho, ale On sa proti tomu staval so Slovom. Každý útok, On ho 
mohol odraziť Slovom (Sledujte to teraz), od najväčšieho po najmenší.  

Prvý útok, ktorý na Neho urobil bolo to, aby použil Svoju veľkú moc. Pričom 
On vedel, že On je Slovo, On poznal svoju pozíciu. Veríte, že poznal? „Ja som Syn 
človeka." On poznal svoju pozíciu. A Satan prišiel a chcel od Neho, aby použil 
Svoju vlastnú moc pre seba, aby sa najedol. On chcel, aby sa On Sám najedol, On 
bol  hladný.  Keď  človek  vyhladne,  je  schopný  urobiť  takmer  všetko.  Bude 
kradnúť, žobrať, požičiavať si, čokoľvek. Vidíte, On mal hlad. A Satan použil svoj 
prvý hlavný útok na Neho, aby vzal Svoju moc, ktorá Mu bola daná k premáhaniu 
a aby ju použil ju pre Seba. Nie, On ju nepoužil pre seba. On ju použil pre 
iných. To je správne. On ju použil pre iných, nie pre Seba, to nebolo pre Neho. 
Hoci by to mohol urobiť, On by to skutočne mohol urobiť.  

Ale vidíte, ako to robí diabol? Diabol chce, aby ste hľadeli na neho. On dával 
pozor len na to, čo Mu kázal robiť Otec. To je správne. On povedal... Ale Satan 
povedal: „Je napísané, On pošle anjelov, aby ťa ostríhali..."  

On povedal: „Áno, ale je tiež napísané." Tu to máte. Vidíte, On vedel, kto On je. 
Satan urobil... Tá myšlienka ide hlbšie, ako je napísané. Vidíte, to je inšpirácia. To 
jadro vo vnútri toho (vidíte?), čo to skutočne je.  

Hoci  by  to  mohol  urobiť,  On  to  neurobil.  Ale On  nikdy  nebral  ohľad  na 
Satanové návrhy. No, tu je jedna dobrá vec.  Vidíte, niekedy vás Satan môže 
vziať a myslíte si, že robíte vôľu Božiu a on vám môže dať nejaký návrh a vy 
na to naletíte. Skutočne. On to naozaj môže urobiť.  

Potom, druhý útok.  Budem sa ponáhľať.  (Vyzerá to,  ako  by ten čas  bežal  tak 
rýchlo.) Ten  ďalší  veľký  útok,  ktorý  on  na  Neho  urobil  bol,  aby  sa  On 
vytiahol. A ako to  zasiahne  Božích  sluhov,  vytiahnúť  sa,  ukázať,  čo  dokážete 
urobiť. „Sláva Bohu. Haleluja, som vysloboditeľ. Ja som niečo." Vidíte?  

„Vyjdi sem hore na vrch chrámu a zhoď sa dolu." On Ho pokúšal, aby to urobil.  
Teraz, pamätajte, On bol pokúšaný to urobiť. To bolo ťažké. Povedal: „Teraz, ak 
chceš byť niekým pred ľuďmi, postav sa sem na chrám a zoskoč." Vidíte? „Dám ti 
k tomu Písmo, lebo je napísané, ´Prikáže svojim anjelom o tebe, aby si si neuderil 

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/trihlavneutoky
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nohy o kameň, na rukách ťa ponesú.´" Aby sa vystavil na obdiv, aby ukázal svoju 
veľkú autoritu...  
Žiadny  pravdivý  služobník  Boží  to  nikdy  nerobí.  Keď  vidíte  človeka 
vyťahovať  sa,  s  vypnutou  hruďou,  pamätajte  len,  tam  niečo  nie  je  v 
poriadku. Nie,  Boh to takto nechce.  Ježiš ukázal príklad. On by to mohol 
urobiť. On by to samozrejme mohol urobiť, ale On to neurobil. Žiaden sluha 
Boží sa sám nevystavuje, aby sa pokúsil vziať Božiu moc a ukázať sa nad 
niekým druhým. 
Žiaden skutočný služobník sa pri tom nikdy nepokúša ukázať seba s Božou 
mocou. Ak to robí, hneď tam prehráva.  

Tretí veľký útok: Satan Mu ponúkol, že sa zriekne tohoto kráľovstva a dá mu 
Ho. Ponúkol Mu to. Satan povedal: „Vidíš tieto kráľovstvá sveta? Sú moje. Robím 
si s nimi čo chcem. Dám Ti ich." Ale pamätajte, on sa Ho snažil naviesť na to, aby 
ich získal bez kríža. Ak by to On prijal, boli by sme stratení. On mohol dostať tie  
kráľovstvá, ale On musel nasledovať... musel sa vrátiť, On bol pokúšaný, aby to 
teraz prijal. To je tvrdá vec. On bol pokúšaný, aby vzal svoju slobodu a bol 
kráľom zeme bez kríža. Ale ak by to On urobil, Jeho poddaní by zomreli. 
Satan  by  mu  rád  urobil  tento  návrh.  Ale  On  povedal:  „Odídi  odo  mňa, 
Satan."  

On to neprijal. On prišiel, trpel a vzal tú ťažkú drsnú cestu. On vzal tú cestu 
prenasledovania, On vzal tú cestu smrti. Sme my dnes ráno ochotní urobiť - 
vziať tú istú cestu ako On? Sme ochotní zomrieť? Sme ochotní vydať samých 
seba Bohu, zriecť sa celého sveta a tých vecí aby sme slúžili Jemu? Vidíte?  

No, On to neprijal. Ochotne sa toho zriekal, Satan Mu to chcel dať, ale On to  
neprijal. Hoci  Ježiš  bol  pokúšaný,  On premohol  pre  nás.  On znášal  všetky 
pokušenia pre mňa i pre teba. Vidíte,  On to mohol vziať hneď vtedy.  Ale 
prečo si On vyvolil tú druhú cestu? Aby sme my mohli prísť a byť s Ním.  A 
ak On za to zaplatil  takú cenu,  potom akí malí  by sme my boli,  keby sme to 
nezobrali, keď, pamätajte, aj tak tu nič nie je.  

AKO MÔŽEM VÍŤAZIŤ?, Jeff.IN, r25.8.1963

BOŽIE DETI SÚ FORMOVANÉ PRESNE NA JEHO SLOVO

Boh povedal: "Ja som Pán, ktorý uzdravujem všetky tvoje nemoci. Ja som Boh 
ktorý sa nemením." Amen! A Boh je Slovo. A keď sa Boh nemení, ako sa potom 
môže meniť Jeho Slovo? Vidíte? "Ja som Boh a Ja sa nemením." Písmo to tak 
hovorí. Sám Boh to povedal. A ak sa On nemôže meniť, potom On je Slovo. 
"Na  počiatku  bolo  Slovo  A to  Slovo  bolo  u  Boha  A to  Slovo  bol  Boh."  To 
nemeniteľné Slovo! "A to Slovo sa stalo telom a prebývalo medzi nami." Amen! 
Tak veru.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/boziedetisuformovanepresnenajehoslovo
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Boh vzbudzoval telá, po celý čas od: Mojžíša A Ezechiela A Jeremiáša A Izaiáša A 
Eliáša, po celý čas, keď Jeho Slovo dočasne prichádzavalo. Ale plnosť Slova bola 
zamanifestovaná v tomto Mužovi, Ježišovi Kristovi. Ktorý, On bol Boh v - Boh 
v plnosti Božstva telesne. Tam sa On stal telom. Verím tomu, každému Slovu. Jób, 
ďalší veriaci.  

Niekedy, veriaci sa dostávajú do skúšky. Nie niekedy; vždy! "Pretože každý syn, 
ktorý  prichádza  ku  Bohu  musí  byť  káznený,  napomínaný,  vychovávaný  ako 
dieťa." Pamätajte, skúšky, prašné cesty, horúce slnko prenasledovania, ale vernosť 
vášho srdca udiera na ten materiál, až kým ona nebude hotová vojsť do tej 
formy. Božie deti sú formované presne na Jeho Slovo, pretože oni sú živými 
príkladmi a Slovo Božie žije cez nich. Vidíte? Tie skúšky prichádzajú, aby vás 
zatriasli, dostali vás na samé dno, aby ste videli kde sa budete nachádzať. Oni 
testujú, skúšajú každého syna, ktorý prichádza ku Bohu.  

Jób prechádzal cez skúšky a testy. Jeho deti boli zabrané; všetko ďalšie mu bolo 
zabrané.  Prišli  členovia cirkvi,  obviňovali  ho, že potajomky hrešil  a  snažili  sa 
všetko proti nemu povedať, ale jednako on na nič z toho nebral zreteľ.  On vedel, 
že  splnil  Božie  požiadavky. On  vedel,  že  Satan  sa  ho  vôbec  nemusí  snažiť 
pokúšať. On vedel, že je to diabol. A dovtedy, kým ho Satan mohol mať v tom, 
že veril, že jeho nemoc spôsoboval jeho Boh, dovtedy ho on ubíjal. Ale keď 
Jób zrazu narazil na to zjavenie, že to nebol Boh! On len prechádzal cez svoje 
skúšky, aby ho urobili niečím. To nebol Boh, ktorý to robil. To bol Satan.  

A tak isto je to dnes. On sa vám bude snažiť povedať, že tieto skúšky i všetko, 
že to je váš Boh, ktorý sa vás snaží potrestať. To tak nie je. Nie veru. To je 
Satan, ktorý to činí a Boh to dovoľuje, aby vás formoval; aby vám dal vidieť či 
ste priviazaní ku tejto zemi, skrze zemské starosti, alebo či sú vaše poklady v 
Nebi. "Pretože, kde sú vaše poklady, tam ste tak isto aj vy." Je to tak. Vaše srdce je 
tam kde sú vaše poklady.  

TRI DRUHY VERIACICH, Jeff.IN, 24.11.1963, 0098-0102 

VEĽKÉ ZJEDNOCOVANIE

Všimnite  si,  oni  sa  práve  teraz  zjednocujú.  Pýtate  sa:  „Brat  Branham,  je  to 
pravda?" Oni prichádzajú do bitky Armageddon; to je presne to, čo urobia. Vidíte? 
A oni sa ku tomu práve teraz zjednocujú. Preto máme tie Spojené národy [U.N.] a 
všetko  čo  máme. Západný  svet  sa  zjednocuje  proti  východnému  svetu, 
komunizmu  a  tak  ďalej,  to  sa  všetko  spolu  zjednocuje.  Cirkvi  sa  spolu 
zjednocujú.  Vyzerá,  že  všetko  sa  zjednocuje. Zjednocujú  sa,  zjednocujú  sa 
spolu. Vidíme to.  

https://sites.google.com/site/vecernesvetlo/kniznica/citat-dna/velkezjednocovanie
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Súčasne,  kým  prebiehajú  všetky  tieto  zjednocovania  v  národe,  tieto  znaky, 
národné znaky, vidíme tu vo svete, zemetrasenia na rôznych miestach, rôzne veci 
sa  zjednocujú,  privádzajú  svet  dohromady,  privádzajú  ľudí  dohromady,  všetky 
cirkvi  spolu,  všetky  tieto  veci.  A  zatiaľ  kým  prebieha  všetko  toto 
zjednocovanie, prebieha tiež iné zjednocovanie. Amen! To je to, čo vám chcem 
teraz ukázať.  

Boh zjednocuje svoju nevestu. Ona sa schádza z východu, zo západu, zo severu, 
z  juhu.  Je  čas  zjednocovania  a  ono  prebieha  práve  teraz. Na  čo  sa  ona 
zjednocuje? Na vytrhnutie! Amen! Boh ju pripravuje. Tak veru - zjednocuje! 
S čím sa ona zjednocuje? So Slovom!„Lebo nebo i zem pominú ale moje slová  
nikdy nepominú." Ona sa zjednocuje s TAK HOVORÍ PÁN, bez ohľadu na to, 
čo hovorí ktorákoľvek denominácia alebo ktokoľvek iný. Ona sa zjednocuje. 
Pripravuje sa. Prečo? Ona je nevesta. Je to tak. A ona sa zjednocuje so svojím 
Ženíchom. Vidíte? A ženíchom je Slovo. „Na počiatku bolo Slovo a to Slovo bolo  
u Boha a to Slovo bol Boh. A to Slovo sa stalo telom a prebývalo medzi nami."  

A cirkev a ... Nevesta a Slovo sa stávajú tak jedno, že až samo to Slovo činí 
skutky ženícha. Amen! Vidíte to? Zjednocovanie! Už nie, „Vstúp do cirkvi"; už 
nie viacej niečo takéto, ale uteč od všetkého a priviaž sa ku Ježišovi Kristovi. 
Vidíte? To je čas zjednocovania. Boh zjednocuje spolu svoju nevestu, privádza 
naspäť; presne tak. Zjednocuje slová svojho zasľúbenia.  

2. Tesaloničanom, 2. kapitola; tam je povedané, táto piata kapitola hovorí: Svätí, 
ktorí spia v prachu zeme sa zobudia. A my sa potom s nimi zjednotíme. Tí živí s 
tými, ktorí zomreli. Zjednotíme sa ešte predtým ako pôjdeme tam hore, pretože 
nevesta bude kompletná keď tam príde. Tí, ktorí  sú nažive sa zjednocujú so 
Slovom a tí  ktorí  zosnuli to už urobili a to všetko prichádza spolu a tvorí  
jednu veľkú úniu zjednotenia, pred odchodom tam hore. Amen!  

ČAS ZJEDNOCOVANIA SA A JEHO ZNAK, Jeff.IN, 18.8.1963, 0093 
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---  Brožúra nie je na predaj  ---

V slovenskom jazyku vydané v apríli 2012.
Texty sú vernými opismi a prekladmi zvukových záznamov. 

Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 
Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí

mailto:info@vecerne-svetlo.sk
http://www.vecerne-svetlo.sk/
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www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí

http://www.vecerne-svetlo.sk/
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